
ENGEL OLMA! DEV ÇALIŞTAY

Konya Büyükşehir Be-
lediyesi, Türkiye’de 
en fazla bisiklete sa-
hip olan Konya’daki 
bisiklet yollarını işgal 
etmeme konusunda 
bilinçlendirme çalış-

ması yürütüyor.  
n HABERİ SAYFA 5'TE

Ülkü Ocakları Eği-
tim ve Kültür Vakfı 
Konya İl Başkanlığı 

ASIRDAN NESİ-
LE KIZIL ELMA 

(ANKE) adıyla, dev 
bir programa imza 

atıyor.  
n HABERİ SAYFA 7'DE

Meram Belediyesi, doğal afetlerde, arama kur-
tarma operasyonlarında ve acil yardım ihtiyaç-
larında görev yapmak üzere kurduğu Meram 

Arama Kurtarma ekibi MAK’ı tanıttı.   
n HABERİ SAYFA 4’TE

2. ŞEHİR HASTANESİ
PROJE AŞAMASINDA 

TBMM Plan Bütçe Komisyonu’nda sağlık 
yatırımları hakkında bilgi veren Sağlık Bakanı 
Kemal Memişoğlu, Konya’ya yapılacak olan 

ikinci şehir hastanesi için arsa tahsisi ve proje 
çalışmasının sürdüğünü söyledi.    

n HABERİ SAYFA 5'TE

MERAM, AFETLERE 
KARŞI TİM KURDU

Bazı toplumlarda kadın ve çocukların geri plana 
itildiğini anımsatarak dünya düzenine adeta 

resimleriyle karşı koyan Sanatçı Hulde Sezen, 
kullandığı figürlerle dile getirilmeyen sözleri 

tuvale dökerek topluma mesaj veriyor.   
n HABERİ SAYFA 2’DE

SÖYLENMEYENİ ÇİZDİ

Katar merkezli Dünya İslam Alimleri Birliğinin 
Başkanı Prof. Dr. Ali Muhyiddin Karadaği, "Açık 

ve net bir şekilde Aksa Tufanı yapılması gereken 
bir husustu." dedi.   

n HABERİ SAYFA 6’DA

AKSA TUFANI GEREKLİYDİ

Antika 
tutkunları 
buluştu  
n HABERİ SAYFA 4'DE

Analiz’de 
ara tatil 
dolu geçti  
n HABERİ SAYFA 4'TE

Tek amacı 
hayır duası
almak
n HABERİ SAYFA 5'TE

FETÖ’ye 
büyük 
darbe
n HABERİ SAYFA 6'DA
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Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, Karatay Halk Günü’nde 
vatandaşlarla bir araya gelerek, 
vatandaşların taleplerini dinledi, 
sorunların çözümü için gerekli tali-
matları verdi.  n HABERİ SAYFA 3'TE

Karatay’da 
her fikir değerliKURUM’UN SÖZÜ, 

KONYA’NIN ÖZÜ
Düzenlemeyle ilgili açıklama yapan Çevre Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum, “Mevlana 
Meydanı’nı özüne kavuşturduk. 495 iş yerini Selçuk-

lu ve Osmanlı mimarisine göre yenileyerek tarihi 
dokuyu koruduk” dedi.   n HABERİ SAYFA 7’DE

Konya’da “Mevlana Türbe Önü Kentsel Yenileme 
Projesi” Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakan-

lığı ile Konya Büyükşehir Belediyesi iş birliğiyle 
tamamlandı. İlk olarak Mevlana Türbesi, etrafındaki 

çarpık yapılaşma ortadan kaldırıldı.

YAĞIŞ ÇOK ÖNEMLİ
Tarım şehri Konya’da çiftçinin ekim mesaisi tüm 
hızıyla sürüyor. Geçtiğimiz haftasonu etkili olan 
yağış çiftçi için umut olurken, Meteoroloji Bölge 
(Konya) Müdürlüğü verilerine göre önümüzdeki 

haftasonu da yağışların sürmesi bekleniyor. 
Hububat ürünlerinin gelişimi ve tohumların çim-
lenebilmesi için ise bu dönemde yağış büyük 

önem arz ediyor.

TOPRAĞA İŞLEMELİ
Karatay Ziraat Odası Başkanı Rıfat Kavuneker, 

“Yağışların faydalı olabilmesi için, yağışın toprak 
altındaki tanelere erişebilmesi gerekiyor” dedi. 

Prof. Dr. Mevlüt Mülayim de, “Yağışların çok oldu-
ğu yerlerde çiftçinin yüzünün güldüğünü söy-

leyebiliriz. Yağışın az düştüğü yerlerde de ekim 
yapılabilir; beklenen yağışlardan yeni ekimler de 
etkilenebilir.” diye konuştu.   n HABERİ SAYFA 2’DE

Ova’da ekim mesaisi sürerken uzmanlar, yağışların ekinlere etki edebilmesi için toprak al-
tındaki taneye ulaşabilmesi gerektiğine dikkat çekerek, toprağın hala aç olduğunu belirtti

Rıfat Kavuneker Prof. Dr. Mevlüt Mülayim

TOPRAK AC!
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İslam dininde ve Anadolu kül-
türüne göre kadına değer verilmesi 
gerektiğine dikkat çekerek bazı coğ-
rafyalarda kadın ve çocukların geri 
plana itildiğini anımsatan Sanatçı 
ve Resim Öğretmeni Hulde Sezen, 
resimlerinde sıkça yer verdiği Koi 
Japon Balığı ile kadın ve çocukların 
sesi olmaya çalışıyor. Koi Japon Ba-
lığının mitolojide nehre ters yüzen, 
savaşçı, güçlü bir balık türü olduğu-
nu ifade ederek bu balığa resimle-
rinde yer vererek ‘yaşamda savaş’ 
konusunu işlemeye çalıştığını ifade 
eden Sezen, “Söylenmeyen sözleri 
tuvale döküyorum” diyor. 

RENGARENK YAPISIYLA 
MUTLULUĞU YANSITIRKEN 

DEPRESİF YAPISIYLA RUH HALİNE 
DİKKAT ÇEKİYOR 

Tuvale çizdiği resimlerle top-
lum gerçeklerini insanlarla yüzleş-
tiren ve aynı zamanda düşünme 
fırsatı veren Sanatçı Hulde Sezen, 

balık ve kadını yan yana kullana-
rak ‘Anadolu ve kadın’ konularını 
işliyor. Ruhsal olarak depresif bir 
havada ancak rengarenk görüntü-
süyle kadının dış dünyasındaki cıvıl 
cıvıl yaşam sevgisini resmeden Se-
zen, konuyla ilgili şunları söylüyor: 
“Resimlerimde kadın, Anadolu’yu; 
balık savaşı temsil ediyor. Bu yüz-
den resimlerimin çoğunda ‘kadının 

savaşı’ var diyebilirim. Resimleri-
min çoğu depresif bir ruh halini ve 
acıyı yansıtıyor ancak aynı zaman-
da renkli, rengarenk resimler olma-
sıyla da kadının dış dünyasını yan-
sıtmaya çalıştım. Kadın; dıştan hep 
mutlu, çevresine güller saçan bir 
yapıdadır ancak içinde acı ve hüzün 
barındırır. Kadının savaşı, aslında 
kendisiyledir.”-

SÖYLENMEYEN 
SÖZLERİ TUVALE DÖKTÜ 

Sanatçının toplumun sesi olma-
sı gerektiğine olan inancını dile ge-
tiren Sezen, çocukların duygularının 
bastırılarak büyütülmesini ve kadın-
ların söylemediği sözler olmayı res-
metmeyi çalıştığını vurguladı. Daha 
önce kişisel bir sergi de açtığını söy-
leyen Sezen, resimlerinin farklı ol-

masıyla dikkat çektiğini ifade ederek 
resimlerin içine gizlediği Anadolu 
imgeleriyle de kültürü de yaşatmayı 
unutmadığının altını çizdi.

‘NE HOBİSİNİ NE DE YAŞAMLA 
MÜCADELEYİ BIRAKTI!’

Medaş Sanat Galerisi’nin bu 
sezon açılışını gerçekleştirdiği Har-
moni sergisinde de yer alan resim-
lerden olan ve misafirler tarafından 

merak konusu olan ‘pipo içen adam 
ve balık’ figürlerine sahip resmi 
hakkında da konuşan Sezen, bu 
resmi vefat eden dedesine yönelik 
bir hatıra niteliğinde yaptığını be-
lirtti. Dedesinin çok sigara içmeye 
bağlı olarak KOAH hastalığından 
vefat ettiğini ancak vefatına kadar 
sigarayı bırakmadığını ifade eden 
Sezen, “Dedem, makineden hava 
alarak yaşamını sürdürüyordu ve 
buna rağmen sigarayı bırakmadı. 
Bu sebeple onu pipoyla çizdim. Balık 
figürü de yine her zamanki gibi sa-
vaşı ifade etti. Dedem, hem zevkinin 
hem de yaşamın savaşçısıydı. ‘De-
demin Hatırası’ dediğim bu resimde 
gazetelerin bulmacalarının olduğu 
sayfaları da arka planda kullandım; 
dedem, gazete okumayı ve bulmaca 
çözmeyi de çok severdi. Ölüm yıldö-
nümünde ona böyle bir eser bırak-
mak istedim.” diye konuştu.  
n HACER CEYLAN ZAMAN

Bazı toplumlarda kadın ve çocukların geri plana itildiğini anımsatarak dünya düzenine adeta resimleriyle karşı 
koyan Sanatçı Hulde Sezen, kullandığı figürlerle dile getirilmeyen sözleri tuvale dökerek topluma mesaj veriyor 

Söylenmeyenleri tuvale döktü! 

Son günlerde şehir merkezi ve 
belirli bölgelerinde etkili olan yağış 
ve havaların soğuk seyretmeme-
si, hububat ekimini gerçekleştiren 
çiftçilerin verim umudunu artırdı. 
Devam eden hububat ekimi ve ya-
ğışlarla ilgili, Karatay Ziraat Odası 
Başkanı Rıfat Kavuneker ve Ziraat 
Mühendisi Prof. Dr. Mevlüt Mülayim 
konuştu. Karatay Ziraat Odası Baş-
kanı Rıfat Kavuneker, bazı bölgeler-
de yağışın ekime etki etmediğini ifa-
de ederken; Ziraat Mühendisi Prof. 
Dr. Mevlüt Mülayim ise çimlenen 
ekinlere yağışla birlikte sıcaklıkların 
da olumlu etki ettiğini söyledi. 

‘YAĞIŞIN, TOPRAK ALTINDAKİ 
TANEYE ULAŞMASI GEREKİYOR’

Yağışların lokal olarak gerçek-
leşmesiyle birlikte Konya’da özel-
likle kırsal kesimlerde yağışlardan 
gerekli verimin alınamadığının 
altını çizen Karatay Ziraat Oda-
sı Başkanı Rıfat Kavuneker, bazı 
bölgelerde ise ekimi gerçekleşen 
arazilerde suyun hububatı olumlu 
yönde etkilediğine işaret etti. Ya-
ğışların hububata etki edebilmesi 
için gerekli koşulları sıralayan Ka-
vuneker, “Yağışların faydalı olabil-
mesi için, yağışın toprak altındaki 
tanelere erişebilmesi gerekiyor; 
yani az olan yağışların ekime çok 
faydası olmuyor. Önümüzde yağış-
lar güzel olursa, bunun çiftçiye çok 
faydası olur.” diye konuştu. 

‘GECE DONAR, GÜNDÜZ 
ÇÖZÜLÜRSE SORUN OLUŞUR’
Yağışların ekili arazilerde faydalı 

olması için gerekli koşullardan biri-
nin de havanın sıcaklığı olduğunu 
ifade eden Kavuneker, yağışlı an-
cak sıfır derecenin altında seyreden 
havaların hububata olumsuz etki 

edebileceğinin de altını çizdi. Hubu-
batın cinsine göre devam eden ekim 
sürecinde, ekimin olumsuz hava 
şartlarından etkilenmemesi adına 
önerilerde de bulunan Kavuneker, 
“Tamamen soğuk olan havalarda 
tane donarsa sıkıntı olmaz ancak 
gündüz sıcak, gece soğuk seyreden 
havalarda gece donan ekim gündüz 
tekrar çözülürse sorun haline dönü-
şür.” diye konuştu. 

FARKLI CİNSLER EKİLİRSE 
ZARARDAN DÖNÜLEBİLİR

Bazı cinslerin aralık ayına 
kadar ekiminin yapılabileceği-
ni anımsatan Kavuneker, ektiği 
üründen tamamen zar etmek is-
temeyen çiftçiye ‘ürün çeşitliliği’ 
konusunda uyarılarda bulundu. 
Kavuneker, “Her ürün kendi için-

de cinslere ayrılıyor ve her cin-
sin ekim dönemi farklı olabiliyor. 
Çiftçilerimize kar edeceğiz derken 
zarara uğramamaları adına tarla-
larını, ekim dönemi ve geç ekim 
döneminde ekilen ürünlerle çeşit-
lendirmelerini öneriyoruz. Elimiz-
de olmayan hava muhalefeti gibi 
sebeplerle üründen zarar edilirse 
en azından diğer çeşit için bir kâr 
sağlanabilir.” ifadelerine yer verdi.

TARIM, TECRÜBEDEN İBARET!
Tarımın tecrübe olmadan yapıla-

mayacağının altını çizen Kavuneker, 
ekilecek olan ürünün iyi tanınması 
gerektiğine dikkat çekti. Ziraat Oda-
sı olarak çiftçilerin ihtiyacı olduğu 
süreçlerde bilgi aktarımının da ya-
pıldığını söyleyen Kavuneker, “İklim 
değişikliği, mevsimlerin kayması ve 

hava olayları gibi birçok sorunla baş 
edilen tarım, sahada öğrenilebilecek 
bir meslek! Ekilecek olan ürünün 
üzerinde nasıl ve hangi dönemde 
ekileceğiyle ilgili bilgi metni yer alı-
yor ancak tarım, tecrübeden ibaret-
tir.” dedi.

SULU TARIMIN YAPILDIĞI 
ARAZİ, SUSUZ TARIMI KABUL 

ETMEYEBİLİR
Kuraklık riskinin bulunduğu 

bölgelerde ‘susuz tarıma teşvik’ ile 
ilgili birtakım sorunların yer aldığı-
nı da sözlerine ekleyen Kavuneker, 
yıllardır susuz tarım yapılan kıraç 
bölgelerde susuz tarımın devam 
ettirileceğini ancak suya alışmış 
toprakta ise susuz tarım yapıldı-
ğı takdirde yeterli verimin alına-
mayacağını ifade etti. Kavuneker, 

konuyla ilgili, “Kuraklığa dayanık-
lı olarak söylenilen buğday, arpa 
çeşitleri kıraç arazilere ekilebilir 
ancak yıllarca sulu tarım yaptığı-
nız bir araziye susuz tarım ürünü 
ekerseniz, o toprak o ürünü kabul 
etmeyebiliyor. Bunların hepsi tec-
rübeden ibaret! Tarım bambaşka 
bir meslek; masada konuşulacak 
bir meslek değildir.” 

‘SICAKLIK DA ÇİMLENMEYE 
OLUMLU ETKİ ETTİ’

Yağışların hububata etki ede-
bilmesi için tohum derinliğine 
inmesi gerektiğine dikkat çeken 
Ziraat Mühendisi Prof. Dr. Mevlüt 
Mülayim, tohum derinliğine inen 
yağışlarda tohumda çimlenmeyi 
oluşturabileceğini ifade etti. Ha-
vaların da çimlenme sıcaklığın-

da seyrettiğini aktaran Mülayim, 
“Çimlenme sıcaklığı 4 derecenin 
üstünde ve istediğimiz sıcak ve ya-
ğışlı havaları geçtiğimiz günlerde 
yaşadık. Yağışların çok olduğu yer-
lerde çiftçinin yüzünün güldüğünü 
söyleyebiliriz. Yağışın az düştüğü 
yerlerde de ekim yapılabilir; bek-
lenen yağılardan yeni ekimler de 
etkilenebilir.” diye konuştu. 
MAHSUL, YÜZEYE ÇIKAMAYABİLİR

Çimlenme ve gelişme dönem-
lerinde yağışlarla birlikte hava 
şartlarının da oldukça etkili oldu-
ğunu vurgulayan Mülayim, so-
ğuktan etkilenmemesi adına daha 
derine ekim yapan çiftçilere de 
uyarıda bulundu. Mülayim, “Çim-
lenme döneminde güzel seyreden 
havanın yanında çimlenme sonra-
sı birkaç haftanın üşüme riskiyle 
karşı karşıya kalmaması gerekir 
ki, çimlenen hububat gelişebilsin. 
Ancak 8 santimetreden daha deri-
ne ‘üşümesin’ diye ekilen ürünler 
çimlenir ancak toprak yüzeyine 
çıkamayabilir. Bu bakımdan 5 san-
timetreden derine inilmemesinde 
fayda var.” ifadelerini kullandı. 

‘HİÇ SICAK GÖRMEZSE 
İLKBAHARDA GELİŞEBİLİR’

Geç ekim yapılan hububatın 
çimlenme sürecine girmeden so-
ğukla karşılaşması halinde don-
durma ekimin gerçekleşerek tohu-
mun ilkbaharda çimlenebileceğini 
de aktaran Mülayim, “İlkbaharda 
çimlenen hububat, hemen büyür 
ve yazlık ekimden daha iyi bir ge-
lişme gösterir ancak her yıl verim 
alınamadığı için bunu da alışkanlık 
haline getirmemek gerektiği söy-
lenir.” şeklinde konuştu.
n HACER CEYLAN ZAMAN 

Son yağışları değerlendiren Karatay Ziraat Odası Başkanı Rıfat Kavuneker ve Ziraat Mühendisi Prof. Dr. Mevlüt Mülayim, yağışların 
ekinlere etki edebilmesi için toprak altındaki taneye ulaşabilmesi gerektiğine dikkat çekerek hala yağışa ihtiyaç olduğunu vurguladı 

‘Yağışlar toprağa işlemeli’

Rıfat Kavuneker Meteoroloji Genel Müdürlüğü'nün yayımladığı uygun ekim zamanı haritası. Prof. Dr. Mevlüt Mülayim



Basın İlan Kurumu (BİK) Genel 
Müdürü Cavit Erkılınç, Çanakkale, 
Edirne, Kırklareli ve Tekirdağ ille-
rinde yayımlanan gazete ve internet 
haber sitelerinin temsilcileriyle bir 
araya geldi. Tekirdağ’da düzenlenen 
bölge toplantısında konuşan Genel 
Müdür Erkılınç, Basın Kanunu’nda 
yapılan ve internet haber sitelerinin 
süreli yayın sayılmasına imkân tanı-
yan değişikliğin gerçekleştiği 2022 
yılında yaşanan tartışmaları hatırla-
tarak, o dönemde yaşanan kısır çe-
kişmelerin ciddi zaman ve maddiyat 
kaybına neden olduğunu söyledi. 
“Bugün geriye dönüp baktığımda 
iyi ki sahaya çıkmış ve sizlere me-
selenin gerçekte ne olduğunu anlat-
mışız” diyen Erkılınç, Kurum olarak 
sahaya inmelerinin ve gazete sahip-
leriyle yüz yüze görüşmelerinin karşı 
yönden esen rüzgarı tersine çevirdi-
ğini kaydetti.

İNTERNET MEDYASINA 2024’ÜN 
İLK 9 AYINDA 1 MİLYAR TL

O gün kendilerine inanan, ye-
rel dinamikleri harekete geçiren ve 
siyasileri doğru şekilde bilgilendi-
ren gazete sahiplerine bir kez daha 
şükranlarını sunduğunu ifade eden 
Erkılınç, sözlerine şöyle devam etti: 
“Bugün internet haber sitelerimiz 
geride bıraktığımız 2024 yılının ilk 
9 ayında 1 milyar Türk Lirasının 
üzerinde gelir elde etti. Bu sektörde 
çalışan arkadaşlarımız özlük hakları-

na kavuştu, gazeteci sayılarak basın 
kartı aldı. İnternet basını sürdürüle-
bilir gelir modeli kazandı.”

“NİTELİKLİ GAZETELERLE YOLA 
DEVAM ETMEK ZORUNDAYIZ”
Bölge toplantılarında nitelik-

li yayıncılık yapanla yapmayanı, 
mutlaka ayıracaklarının sözünü de 
verdiklerini anımsatan Erkılınç, bu 
doğrultuda önceliği basılı gazeteye 
dair olumsuz alışkanlıkların inter-
net haber sitelerinde devam etme-
mesine verdiklerinin altını çizdi. 
BİK Analitik sisteminin uluslararası 
güvenilirliğine yönelik çalışmaların 
eşzamanlı yürütüldüğünü anlatan 
Erkılınç, ölçümlemeye dair alınan 
kararlarda tüm kesimlerin tereddü-
dünü giderecek aşamaya gelindiğini 
ve ziyaretçi trafiklerinde başarı sağ-
layamayan yayınlara ilişkin kararlı 
adımların atılmasına başlandığını 
ifade etti. Basılı gazetelere dair bazı 
kronik sorunların çözümünde sert 
idari uygulamalardan kaçındıkları-
nı, buna karşın mecbur kalınan du-
rumların da olduğunu ifade eden 
Erkılınç, “Genel Müdür olduğum 
günden beridir aynı şeyi söylüyo-
rum. Basmayan, satmayan dola-
yısıyla okunmayan gazetelerle bir 
yere varmamız mümkün gözükmü-
yor. Biz gözümüzü kapasak bile ilan 
ve reklam veren müşterilerimiz rıza 
göstermiyor. Onların haklı olmadı-
ğını söyleyebilir miyiz? O halde bize 

tek bir seçenek kalıyor. O da nitelikli 
gazeteler ile yola devam etmek. Bu 
alandaki resmî ilan pastası da gide-
rek küçülüyor. Gelir gider dengesi 
büyük ölçüde sarsılmış durumda. 
Zaman zaman ‘güç birliği yapın’ di-
yoruz, bunda dahi kısır çekişmele-
rin, anlamsız ve takıntılı rekabetlerin 
önünü alamıyoruz. Biz de üzerimize 
düşeni kırmadan dökmeden yapıyo-
ruz. Bazen bize bile ihtiyaç kalmıyor, 
ticari hayatın acımasız kuralları za-
ten gereğini yapıyor” değerlendir-
mesinde bulundu.

ŞABLON İLAN UYGULAMASINA 
GEÇİLECEĞİNE DAİR İDDİALAR
Bir gazetecinin “Ankara bürok-

rasisinde bazı ilanların hâlihazırda 
kurumlara ait olan veya kurulacak 
dijital platformlarda yayımlanma-
sına dair görüşlerin olduğu, şablon 
ilan metni kullanımının getirileceği 
konuşuluyor. Bu meseleye Kurum 
olarak bakışınız nedir?” şeklindeki 

sorusunu yanıtlayan Erkılınç, şöyle 
konuştu:

“Şundan lütfen emin olun. Ku-
rum olarak elimizden geleni, hatta 
üzerimize vazife olmayanı dahi ya-
pıyoruz. ‘Çalmadığımız kapı kalma-
dı’ diyebilirim. Yapacaklarımız da bir 
yere kadar ve sınırlı. Ötesine geçme-
miz mümkün gözükmüyor. Geçtiği-
miz yıllarda İcra ve İflas Kanununda 
yapılan değişiklikle menkul ve gay-
rimenkul malların cebri icra yoluyla 
satışına ilişkin ilan metinlerinde sı-
nırlamaya gidildi. Daha sonra idari 
uygulamalarla örnek şablon verdiler 
ve dediler ki: ‘Herkes satış ilanları-
nı bu şablona göre yayımlatacak’. 
Böylece, kanun değişikliğiyle zaten 
küçülen ilan ebatları, bazı idari ka-
rar ve uygulamalarla iyice azalmış 
oldu. Özellikle parasal tutarı oldukça 
yüksek olan bir başka ilan türü için 
benzer şablon metin uygulamasına 
geçileceğine dair duyumları biz de 
alıyoruz. Ne kadar doğru, ne kadar 
gerçek bilmiyoruz, inanmak da is-
temiyoruz. Sorunuzda kast ettiğiniz 
ilanlar, bizim de duyumlarımızın ol-
duğu konuya ilişkinse ve bu hayata 
geçerse yerel gazetelerin resmî ilan 
gelirleri üçte bire düşer, maalesef 
birçok gazetemizi ekonomik açıdan 
zor durumda bırakır. Açık söylüyo-
rum yerel gazete diye bir şey kalma-
yacağı gibi biz de kalmayız.”   
n HABER MERKEZİ
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Konya Emlakçılar Odası Baş-
kanlığı’nın ev sahipliğini üstlendi-
ği ve Ticaret Bakanlığı tarafından 
hayata geçirilen Elektronik İlan 
Doğrulama Sistemi (EİDS) ile ilgi-
li bilgilendirme toplantısı Esnaf ve 
Sanatkarlar Birliği Toplantı Salo-
nu’nda gerçekleştirildi. Toplantıda, 
sistemin işleyişi hakkında kapsamlı 
bilgiler verilirken, emlakçıların me-
rak ettiği sorular yetkili isimler ta-
rafından cevaplandı.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Konya Emlakçılar Odası Baş-
kanı Sedat Altınay, Elektronik İlan 
Doğrulama sisteminin detaylarına 
ilişkin açıklamalarda bulundu. Al-

tınay, “1 Ocak 2025’te yürürlüğe 
girecek olan Elektronik İlan Doğru-
lama Sistemi hakkında üyelerimizi 
bilgilendirmek için bir araya geldik. 
Bu toplantıyla emlakçılarımızın 
merak ettiği konuları yanıtlayarak 
onları hazırlıklı hale getirmek isti-
yoruz” ifadelerini kullandı.

Başkan Altınay’dan sonra söz 
alan TEMFED Genel Başkanı Hacı 
Ali Taylan ve Ticaret İl Müdürü 
Mustafa Çağlayan EİDS hakkında 
kısa birer konuşma yaptılar. Daha 
Sonra Bilgilendirme toplantısına 
geçildi.

Elektronik İlan Doğrulama Sis-
temi’nin detayları hakkında sunum 

yapan Ticaret Bakanlığı Ticaret Uz-
manı Sevil Özakca, sistemin işleyi-
şine ilişkin bilgiler aktardı. Özakça, 
“Elektronik İlan Doğrulama Siste-
mi, 15 Eylül 2024 tarihinde yürür-
lüğe girdi. Şu an ilan platformlarına 

giriş yaparken doğrulama talep edi-
liyor. 1 Ocak 2025 itibarıyla bu sis-
tem zorunlu hale gelecek. Sistem 
sayesinde ilanlardaki yanlış bilgile-
rin ve hatalı ilan girişlerinin önüne 
geçilecek” dedi.

Sistemin taşınmazlara erişimi 
kolaylaştıracağını belirten Özakca, 
“Bu uygulama kapsamında Tapu 
Kadastro ve Nüfus Müdürlükleriyle 
entegre bir şekilde çalışıyoruz. Pilot 
uygulama Manisa ve Bolu’da başla-

tıldı. Yetkilendirme sözleşmeleri ve 
fiziki sözleşmeler büyük önem taşı-
yor. Vatandaşların taşınmazlarıyla 
ilgili süreçleri yönetebilmesi için 
yetki süreleri belirlenmiş durumda. 
Bu, sektörde önemli bir adım atıl-
mış olacaktır.” diye konuştu 

Ticaret Bakanlığı Daire Başkanı 
Erdem Karaman, Ticaret Bakanlığı 
Uzmanlarında Sevil Özakça, TEM-
FED Genel Başkanı Haci Ali Taylan 
ve Konya Emlakçılar Odası Başkanı 
Sedat Altınay’dan oluşan heyet ka-
tılımcı Emlakçıların, Elektronik İlan 
Doğrulama Sistemi’yle ilgili merak 
ettiklerini uzmanlara yönelterek 
detaylı bilgi aldı. n HABER MERKEZİ

Emlakçılara Elektronik İlan Doğrulama Sistemi anlatıldı

Asırlardır gezen bir talih 
kuşu,
Kanadı ipek tüylerle 
kaplı rengarenk,
Kuşlar içinde ışığı par-
layan,
Kime dokunsa sihir 
gibi efsunlayan.

Kimin başına konar bu 
devlet kuşu,
Kime gider, kime yö-
nelir?
Kimle ilgi alaka kurar?
Kimin ihtiyacını ne şekilde sunar?

Kimin omuzuna konar da yüzü gü-
ler?
Kimin saçlarını okşar da umut ser-
per?
Kime “Nasılsın” diye seslenir?
Kimin yüreğine su serper?
Kimine güzel hissettirir?
Kimine umut, kimine ışık olur?

Âma’nın eline verilen baston,
Bekçi köpeğinin önüne atılan bir par-
ça pay,
Gariban köşesinde bekleyene sıcak 
bir çorba,
Çiçeği soldurmayan beklenen güneş,
Gecenin gündüze, gündüzün geceye 
teslimiyeti,
Uyumayan göze uykuluk,

Yuvasında aç bekleyen 
yavru kuşa yem,
Yürümeyi öğrenen be-
beğe bir el,
Sokakta yaşayana sıcak 
bir yatak,
Hastalığa duçar olana 
şifa umudu,
Mührünü vurur, gönül-
lerin ülfetine,
Hayata küsene ümit 
veren.

Anka kuşu, arada bize de uğrasan,
Bir tebessüm etsen,
Hayatım Kasım’a girdi…
Benzim sarardı,
Ama usanmadan her zaman gelsen,
Ne iyi edersin…
Git desem de sana,
Gitme sen!..
Kışa dönmeden baharım,
Hazan dökmeden yapraklarım,
Küle dönmeden sen,
Kanadın kırık olsa da, 
Tek tüyün kalsa da, yine gel!
Yeter ki gel!..
Gitme sen!
Birlikte dökelim, son kalan tüy ve 
yapraklarımızı,
Getir artık istediğim teselliyi,
Yeter ki dokun,
Yine coşsun suskun şiirlerim…
Hadi, başlasın can şenliğim…

ANKAYA SESLENİŞ

haber@konyayenigun.com
FERDA GÜNERİ

Derbentli Hanımlar Grubu 
(DERHAN) tarafından düzen-
lenen “Aşınevindeyiz” etkin-
liğinde Derbent’in kültürü ve 
yemekleri tanıtıldı. Etkinliğe 
katılımcılar tarafından tam not 
verildi. Kısa adı “DERHAN” olan 
Konya Derbentli Hanımlar gru-
bu tarafından organize edilen 
“Aşınevindeyiz” programı Akyo-
kuş mevkiinde bulunan bir kafe-
de çok sayıda Derbentli kadının 
katımıyla gerçekleştirildi.

Derbentli Kadınlar “DER-
HAN” grubu adına etkinlik hak-
kında bilgi veren Meral Sarı ve 
Sabriye Tarçın; “Derbentli ha-
nımlar olarak Derbent mutfağını 

ve Kültürü yaşatmak adına böyle 
bir program organize ettik. Der-
bentli kadınlarımızın destekle-
riyle unutulmaya yüz tutan Der-
bent yemekleri hem tanıtmak 
hem de lezzeti tattırmak istedik. 
Yemek kültürümüze dikkat çek-
mek adına birkaç tür yarışmalar 
organize ettik kadınlarımız ara-
sında. Bunlardan birkaçını saya-
cak olursak Bulgur da taş bulma, 
En ince ıspanak yemeği yapma, 
Derbendimizin meşhur tarhana 
yapma yarışları yaparak başarılı 
olan kadınlarımızı ödüllendirdik. 
Bundan sonra tarihlerde bu tür 
etkinlerimizi yapmayı planla-
dık.” dediler.  n HABER MERKEZİ

Derbentli kadınlardan 
'Aşınevindeyiz' etkinliği

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, “Karatay Halk Gü-
nü”nde vatandaşlarla bir araya 
gelmeye devam ediyor. Başkan 
Hasan Kılca’nın makamında 
gerçekleşen buluşmada Hasan 
Kılca, belediye başkan yardım-
cıları ve birim müdürleriyle 
birlikte vatandaşın talep ve gö-
rüşlerini dinledi. Kendilerine 
iletilen taleplerin çözümü için 
ise ilgili birim müdürlüklerine 
talimatlar verdi. 

HEMŞEHRİLERİMİZİN 
MUTLULUĞU İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Vatandaşa daha iyi hizmet 
sağlamak amacıyla bu buluş-
malara ayrı bir önem verdikleri-
ni ifade eden Kılca, söz konusu 
programların kendileri için son 
derece verimli geçtiğini söyledi.

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca; “Karatay’ımızın 
değerli sakinleriyle bir ara-
da olmak benim için ayrı bir 
mutluluk. Karatay Halk Günü 

programlarımız sayesinde hem 
hemşehrilerimizle olan ileti-

şimimizi daha da güçlendiri-
yoruz hem de önerilerine ve 

taleplerine hızlı bir çözümler 
üretiyoruz. Bizim için önemli 
olan, hemşehrilerimizin bek-
lentilerini ve ihtiyaçlarını en iyi 
şekilde çözümler üretmektir. 
Bu noktada her zaman vatan-
daşlarımızın sesine kulak ve-
riyoruz. Amacımız ortak akılla 
Karatay’ımızın yaşam kalitesini 
artırmak. Bu vesileyle her daim 
yanımızda olan ve destek veren 
tüm hemşehrilerimize teşekkür 
ediyorum. Belediyeyle vatan-
daşlarımız arasında bir köprü 
oluşturan bu buluşmalara de-
vam edeceğiz” dedi. 

VATANDAŞTAN BAŞKAN 
HASAN KILCA’YA TEŞEKKÜR
Karatay Halk Günü’nde ta-

leplerini Başkan Kılca’ya iletme 
fırsatı bulan vatandaşlar da, çö-
züm odaklı yaklaşımı ve ilçeye 
olan yatırım ile hizmetleri dola-
yısıyla Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca’ya teşekkür ettiler. 
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Karatay Halk Günü’nde vatandaşlarla biraraya 
gelerek, vatandaşların taleplerini dinledi, sorunların çözümü için gerekli talimatları verdi

 Karatay’da fikirler 
hizmete dönüşüyor

‘Nitelikli gazetelerle yola devam etmeliyiz’

Cavit Erkılınç 

Sedat Altınay 
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Meram Belediyesi, doğal afetlerde, arama kurtarma operasyonlarında ve acil yardım ihtiyaçlarında görev yapmak üzere kurduğu Me-
ram Arama Kurtarma ekibi MAK’ı tanıttı. Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, MAK’ın ihtiyaç duyulduğu an hazır olduğunu belirtti 

Meram, afetlere ‘MAK’ ile hazır
Meram Belediyesi olası afetler-

de arama kurtarma operasyonları 
gerçekleştirecek ve diğer tüm acil 
durumlarda görev yapacak özel bir 
ekip oluşturdu. Modern müdahale 
araçları ve afet anında gerekebile-
cek tüm teçhizatla donatılan ekip, 
kesintisiz teyakkuz halinde olacak 
ve deprem sonrası enkaz çalışma-
larından her türlü afette yaraları 
sarmaya, acil yardım ihtiyaçların-
dan mobil iaşe dağıtımına kadar 
her açıdan hızlı müdahale edebil-
me kabiliyetine sahip bulunuyor. 
Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, Afet İşleri Müdürlüğü bün-
yesinde kurulan ekibi ziyaret etti, 
teçhizat, donanım ve araçlarını de-
netledi. Başkan Kavuş’a bu ziyare-
tinde Konya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Dairesi Başkanı Cevdet İş-
bitirici, AK Parti Meram İlçe Baş-
kanı Mustafa Dolular ile Meram 
Belediyesi Meclis Üyeleri, AK Parti 
Meram Yönetim Kurulu Üyeleri ve 
AFAD Konya yönetici ve uzmanları 
eşlik etti. 

BAŞKAN KAVUŞ; “ÖNCELİĞİMİZ 
AFETE DAYINIKLI SAĞLAM BİNALAR 

VE SAĞLAM YAPILAR” 
İncelemeleri sonrasında yaptı-

ğı açıklamaya, insanlığın tarih bo-
yunca, deprem, sel, kuraklık, he-
yelan, çığ ve volkanik patlamalar 

gibi doğal afetlerin tehdidi altın-
da kaldığını hatırlatarak başlayan 
Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, bugün dünyanın en geliş-
miş en zengin ülkelerinin bile tüm 
teknolojik ve mekanik gelişmelere 
rağmen bu tehdidi tam anlamıy-
la bertaraf edemediklerine dikkat 
çekti. Dünyanın doğal afetlerden 
korunmak ve etkilerini en aza in-
dirmek için artık teknolojinin tüm 
imkanlarını sonuna kadar kullan-
dığını ifade eden Başkan Mustafa 
Kavuş, “Doğal afetlerde kayıp ya-
şamamak adına işe, binalarımızı, 
yaşam alanlarımızı, tüm afetlere 
hazır bir şekilde inşa ederek baş-
lama mecburiyetimiz var. Türkiye 
bunu başarmak için çok çabalıyor 
ve önemli mesafeler de katetti. 
Etmeye de devam ediyor. Bu nok-

tada gereken tüm reformları hızla 
ortaya koyuyor. Belediyeler olarak 
bizlere de önemli görevler düşü-
yor. Planlamalarımızı, denetimle-
rimizi kanunlar ve kurallar çerçe-
vesinde yaparak insanımızın bu 
noktada sıkıntı yaşamaması için 
çaba sarf ediyoruz.” diye konuştu.   

BAŞKAN KAVUŞ; “CAN VE MAL 
KAYBINI ÖNLEMENİN YOLU 

PROFESYONEL ARAMA-KURTARMA 
ÇALIŞMALARINDAN GEÇİYOR” 
Afetlerle mücadelenin ikinci 

aşaması olan arama ve kurtarma 
çalışmalarının da en az sağlam ya-
pılar kadar önemli olduğuna işaret 
eden Başkan Kavuş, açıklamasını 
şöyle sürdürdü; “Dünyanın en ge-
lişmiş ülkelerinde de olduğu gibi 
afetlerden yüzde yüz emin olmak 
mümkün değil. O sebeple arama 

kurtarma çalışmaları da bu nok-
tada hayati önem taşıyor. Arama 
kurtarma ekipleri ve ekipmanları, 
doğal afetlerde, hayat kurtarma, 
enkaz altından sağ kurtarma, afet 
sonrası koordinasyon ve toplum 
güvenliği gibi hayati görevleri 
yerine getirir. Afetlerin etkileriyle 
başa çıkmak, bu ekiplerin doğru 
eğitim alması, doğru donanıma 
sahip olması ve etkili bir şekilde 
çalışabilmesi ile mümkün olacak-
tır. Bu nedenle, arama kurtarma 
ekiplerinin ve ekipmanlarının iyi 
bir şekilde organize edilmesi ve 
sürekli olarak hazırlıklı olmaları, 
doğal afetlerin yol açtığı can ve 
mal kaybını azaltmada kritik bir 
rol oynuyor.” 

BAŞKAN KAVUŞ; “MODERN 
ARAÇLARIMIZ, DONANIMIMIZ VE 

EĞİTİMLİ PERSONELİMİZLE 
KONYA’DA İLK AKREDİTE EKİP 

OLMAK İSTİYORUZ” 
“Çok çok önemli” olarak nite-

lendirdiği afetlere müdahale ve 
arama-kurtarma noktasında Me-
ram Belediyesi olarak büyük bir 
adım attıklarını ve Meram Arama 
Kurtarma Ekibi MAK’ı hayata ge-
çirdiklerini belirten Başkan Mus-
tafa Kavuş, “Başta Meram olmak 
üzere Konya, ihtiyaç ya da talep 
olması durumunda da tüm ülke 
geneline hizmet vermek amacıyla 
belediyemiz Afet İşleri Müdürlüğü 
bünyesinde Meram Arama Kurtar-
ma Ekibi  (MAK) oluşturduk. MAK, 
eğitimli ekibiyle, donanımıyla, 
teçhizatıyla afetlere karşı bugün 
itibariyle tam anlamıyla görevinin 
başında. MAK’ı araç, personel, 

donanım ve ekipmanlarla güçlen-
dirdik. Başlangıçta 27’şer kişilik 2 
ayrı ekipten oluşan 54 MAK per-
sonelimize AFAD İl Müdürlüğü ve 
Konya Büyükşehir Belediyesi İtfa-
iye Dairesi Başkanlığı uzmanları 
tarafından eğitimler verildi. Ekibi-
mizi daha güçlü hale getirmek için 
özel donanımlı arama kurtarma 
aracımızı MAK’a dahil ettik. Bu 
araçta yok yok. Bunun yanı sıra 
özel çadırlarımız, günlük 10 bin 
kişilik yemek kapasitesine sahip 
mobil mutfağımız, özel tasarlan-
mış çok amaçlı otobüsümüz, loder, 
beko loder, vinç, kule tipi jenara-
törlü aydınlatma, vinç, kamyon 
gibi iş makinalarımız MAK bünye-
sinde göreve hazır. Allah ülkemizi, 
milletimizi ve tüm insanlığı her 
türlü doğal afetten korusun. Hiç 
ihtiyaç hissettirmesin ama ihtiyaç 
duyulursa da biz ilçemiz, şehrimiz 
ve ülkemiz için tüm donanımımız-
la, eğitimli personelimizle daima 
hazır ve nazır olacağız. Tüm bu 
özelliklerimizle AFAD tarafından 
akredite olmaya hazırız, Konya’da 
akredite olan ilk ekip olmayı arzu 
ediyoruz.” şeklinde konuştu. Baş-
kan Kavuş ve beraberindekiler 
arama kurtarma ekibinden araçlar, 
teçhizat ve donanım hakkında bil-
gi aldılar.  n HABER MERKEZİ

Konya’da gerçekleştirilen me-
zatlar, eski eşyaları yeni sahiple-
riyle buluşturuyor, eski eşyaların 
yaşanmışlıklarını hayatlarına ortak 
etmek isteyenleri bir araya getiri-
yor. Sıcacık çay eşliğinde hasbihal 
edilirken gözler merakla münadi-
nin satışa çıkardığı eşyaları takip 
ediyor. Pazar Antik Mezatı da anti-
ka tutkunlarını düzenlediği mezat-
lar ile bir araya getiriyor. Dostluk 
diyerek çıkılan yolda dost’a, dost 
ile yolculuk gerektiğine ifade eden 
Derya Kocaer, düzenlediği organi-
zasyona Konya’da yaşayan 7’den 

70 kişinin yoğun ilgi gösterdiğini 
ifade etti. Kocaer, “Pazar Antik ola-
rak antika ve salon mezat müza-
yedelerini gerek Konya’mız gerek 
şehir dışında yıllardır yapmaktayız. 
Halkımızın ailecek katılabileceği 
nezih salonumuzda örf ve adetleri-
mizi kullanılmış eşya ve malzeme-
lerini günümüz de yaşatmak adına 
ve ticari bir faaliyet olarak sürdürü-
yoruz. Haftanın dört günü herke-
sin gönül rahatlığıyla katılabileceği 
mezat akşamlar aralıksız devam 
etmektedir.” İfadelerini kullandı..  
n TÜLİN ŞEKER

Antika tutkunlarını buluşturuyor
Konya’nın başarılı eğitim ku-

rumlarından Analiz Eğitim Kurum-
ları’nda ara tatil gerçekleştirilen 
kamp programı ile dolu dolu geçti. 
Kamp programında gerçekleştirilen 
konu tekrarları, deneme sınavları, 
soru çözümleri ve sınav hazırlıkla-
rına yönelik çalışmalarla öğrencile-
rin ara tatillerini verimli geçirmesi 
sağlandı. Analiz Eğitim Kurumların-
da görev yapan   öğretmenler, öğ-
rencileri Yükseköğretim Kurumları 
Sınavlarına (YKS) hazırlamanın 
yanı sıra okul derslerine de destek 
verecek nitelikte kapsamlı bir eği-
tim programı uyguladı.  Uygulanan 
kamp programlarına öğrencilerin 
yoğun katılım gösterdiğini ifade 
eden Selçuklu Analiz Koleji Kurucu 
Müdürü Tural Sinanoğlu, “Kamp 

programlarıyla lise ve üniversite 
giriş sınavlarına hazırlanan öğren-
cilerimize ara tatilde de desteğimizi 
sürdürdük.  Analiz Kolejinde yapılan 
kampımıza   öğrencilerimiz katıldı. 
Öğretmenlerimiz gün sonunda öğ-
rencilerimizi yalnız bırakmayarak 

gelen soruları cevapladı. Sınava ha-
zırlanan ve ara sınıf öğrencileri ders 
çalışarak açıklarını kapattı. Deneme 
sınavları ile haftayı verimli geçirdik. 
Dilerim, her biri bu çalışmalar sonu-
cunda güzel başarılar elde edecek-
ler" dedi.  n HABER MERKEZİ

Analiz’de ara tatil dolu dolu geçti

Ömer Özköylü Ağabey rahmetli 
babasının hayat tecrübesi içinde kendi-
sine ihanet edenleri derecelendirmiş ve 
“mikrop-mikroskop nitelendirirmiş.  

Babasının bu ifadelerini sosyal pay-
laşım sitesinde paylaşmış.

“Bu adam var ya, tam bir mikrop… 
Hatta normal mikrop da değil azılı mik-
roskop!..

Rahmetli babamın kendine yamuk 
yapan birilerini sıfatlandırması buydu. 
Belli ki, “mikroskop” onun gözünde 
daha şiddetli mikrobun ismiydi.

Bugün yaşıyor olsaydı, etraftaki 
“mikroskop” fazlalığı onu şaşırtacaktı.”

*
Aynı konu üzerinde yazı yazmak 

istiyordum. Ömer Özköylü Ağabeyinin 

paylaşımıyla mal bulmuş mağribiye 
döndüm. Mikrop ve mikroskop başlı-
ğıyla yazmaya başladım. 

Mikrop insan vücudu sağlıklı iken 
ona hiçbir zararı dokunmuyor. Ancak, 
hasbelkader en ufak bir zafiyette hepsi 
kendi çapında yenilmez savaşçı oluve-
riyor.

Başka deyişle mikroplar kahraman 
oluyor.

Bu mikroplar çıplak gözle görül-
meyecek kadar küçük olan görebilmek 
içinde mikroskop kullanılması gereki-
yor.

Mikroskopla görebilecek kadar kü-
çük olan mikroplar insanı zayıf bulduğu 
zaman insanı yıkıyor.

Sonrasında da savaş kazanmış 

olan miroplar kahraman 
oluyor. Mikrobun insanın 
insanlığın düşmanı oldu-
ğu unutularak kahraman 
olarak ilan ediliyor olması 
enteresandır.

Şimdi dün önem-
semediğimiz hatta ne 
yapabilecek bu mu bizi 
yenecek yahut bizi yıka-
cak dediğimiz mikroplar 
bugün bizi yıktıkları gibi en 
önde ahkâm kesip küllük 
müftülüğü yapıyorlar.

Hiçbir zaman düşmanın büyüğü 
küçüğü olmayacağını görerek muhak-

kak tedbir almalıyız değil 
mi? Almazsak ne olur?

Biz yıkılırız ve yok 
oluruz.

Sonuçta o önem-
semediğimiz mikroplar 
kahraman olur.

Böylesi yaklaşımlar 
bana tarihi gerçeklerin 
ışığında ibretlik olayları 
çağrıştırdı.

Ebu Horasani ’ye 
Emeviler nasıl yıkıldı so-

rusuna verdiği o unutulmaz cevabını 
aklıma getirdi..

Ebu Muslim Horasani der ki;

“Onlar şerlerinden emin oldukları 
için dostlarını uzak tuttular.

Kendilerine bağlamak için düş-
manlarını yakınlaştırdılar. Yakın tutulan 
düşman dost olmadı. Ama uzak tutulan 
dostlar düşman oldu. Herkes düşman 
safında birleşince yıkılmaları mukadder 
oldu.”

Öyle veya böyle gerçek dost düş-
manı iyi ayırt etmek gerekir. Ki, sonra-
sında pişmanlık yaşamayalım.

Mikropları hiçbir zaman görme-
mezlik yapmayalım. İlk fırsatta il zayıf 
anımızda bizi yıkacağını aklımızdan çı-
karmayalım.

Mikropları kahraman yapmayalım!
Zira şimdi Ömer Özköylü Ağabeyin 

dediği 

“Rahmetli babamın kendine yamuk 
yapan birilerini sıfatlandırması buydu. 
Belli ki, “mikroskop” onun gözünde 
daha şiddetli mikrobun ismiydi.

Bugün yaşıyor olsaydı, etraftaki 
“mikroskop” fazlalığı onu şaşırtacaktı.”

Anlayacağınız bugünkü ortam için-
deki mikroplar bizi şaşırtmıyor ki kanık-
sar duruma geldik. 

Bizden önce yaşamış Akçakocala-
rımız; Dost ile dost görünen bir tutma, 
biri merhametinden diğer, ise menfaa-
tindin dolayı yanındadır.

Ne yazık ki, hala hainlikleri, ihanet-
leri,  nankörleri, vefasızlıkları göremiyo-
ruz. Ne demişti Eğisteli Hemşerim;

--- Bindik alamete gidiyoruz kıya-
mete!

MİKROP VE MİKROSKOP?

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ



Tuba Dinçer’in Konya’ya ka-
zandırdığı ve güzellik alanında 
yeni bir soluk getiren güzellik 
merkezi Nazende Beauty Center 
düzenlenen törenle açıldı.  Açılış 
konuşmasını yapan Nazende Be-
auty Center İşletmecisi Nadiye 
Nur Tezcan, “Müstakbel kayın-
validem Tuba Dinçer ile birlikte 
bu işletmeyi Konya’mıza kazan-
dırdık. Kaliteli ve uygun işlem-
lerle danışanlarımıza hizmet ve-
receğiz. Tüm vatandaşlarımızı 
bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

‘GELİN VE KAYINVALİDE 
EL ELE VERDİ’

Gelin Nadiye Nur Tezcan, 
Kayınvalidesi Tuba Dinçer ile el 
ele vererek güzellik merkezinin 
Konya’ya kazandırılmasında bü-
yük emek harcadılar. Bu emeği 
güzel hizmetlerle taçlandıracak 
olan ikili, uygun fiyata kaliteli 
hizmet verecekler. 
‘AÇILIŞA ÖZEL İNDİRİMİMİZ VAR’

Açılışa özel indirimli fiyat-
ların olduğunun altını çizen 
Tezcan, “Güzellik merkezimiz-
de; lazer epilasyon, cilt bakımı, 
leke tedavisi, bölgesel incelme, 
çatlak tedavileri, manikür, pedi-
kür, kalıcı makyaj, cilt ve vücut 
germe, hacamat ve sülük teda-

visine kadar tüm işlemlerimiz 
mevcut. Fiyatlarımızı açılışa 
özel çok uygun tuttuk. Özellik-
le memurlara yüzde 40 indirim 
uygula. Danışanlarımıza da indi-
rimli fiyatlarımızla taksit imkanı 
sağlayacağız. Bölgesel inceleme 
fiyatlarımızda üç cihaz birden 
kullanıyoruz. Üçlü paketler ha-
linde yardımcı olacağız. Hepsin-
den 10 seans olmak üzere top-
lam 30 seans peşin ücreti 8 bin 
TL, taksitli ücreti ise 12 bin TL 

olacak Lazer epilasyon kampan-
yası kapsamında, kadınlara özel 
10 seanslık tüm vücut paketi, 
peşin ödeme ile yalnızca 5 bin 
TL olacak. Yine taksitli fiyatında 
danışanlarımıza yardımcı ola-
cağız. Cilt seanslarında; hydra-
facial ve dermapen paketimizin 
peşin fiyat 4 bin TL olacak.” şek-
linde konuştu. 

‘İŞLETMEMİZ SON 
DERECE GÜVENİLİR’

İşletmenin son derece güveni-

lir olduğuna vurgu yapan Tezcan, 
“Uzun yıllardır sektörün içerisin-
deyim. Mesleğin çekirdeğinden 
geldiğimi söyleyebilirim. Milli 
Eğitim Bakanlığı onaylı belgelerle 
çalışıyorum. Merkezimizde de son 
teknolojiyle ilerliyoruz. 2024 yı-
lında çıkan cihazlar kullanıyoruz. 
Aynı zamanda hijyen sertifikamız 
da mevcut. İhtiyacı olan tüm da-
nışanlarımızı güzellik merkezimi-
ze bekliyoruz” diyerek sözlerini 
tamamladı.  n TÜLİN ŞEKER

Konya Büyükşehir Belediye-
si, Türkiye'de en fazla bisikletin 
kullanıldığı şehir olan Konya'da 
ilk kez bisiklet yolları oluşturarak 
tüm Türkiye'ye örnek oldu. Kon-
ya, 550 kilometre bisiklet yoluyla 
Türkiye’de açık ara önde ilk şehir 
olmakla birlikte aynı zamanda New 
York'tan sonra dünyanın en uzun 
bisiklet yoluna sahip ikinci şehri 
olarak kayıtlara geçti. Konya’da bi-
siklet yollarının işgaline karşın şehir 
genelinde bulunan billboardlarda 

farkındalık çalışması kapsamında 
afişler asıldı. Asılan afişlerde, “Sen 
durunca hayat ilerleyemiyor, bisik-
letli ulaşıma engel olma, tekerini 
yolumdan çek” gibi sloganlar ile 
bisiklet yolundaki işgaller dile ge-
tirildi. Afişlerde bisiklet yollarına 
park eden motorlu taşıtlar, her gün 
binlerce bisiklet kullanıcına engel 
olduğunu, çevreci ulaşıma engel 
değil, destek olunması çağrısında 
bulunuldu. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Büyükşehir’den ‘bisikletli ulaşıma engel olma’ çağrısı 
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Memişoğlu, TBMM Plan ve 
Bütçe Komisyonunda, Bakanlı-
ğının 2025 yılı bütçesine ilişkin 
sunumunda, geçen 4 ayda nü-
fusun yüzde 51'inin yaşadığı 28 
ilde değerlendirme toplantıları 
gerçekleştirdiklerini söyledi.

Sağlık Bakanlığını, sadece 
Türkiye'nin bugünkü sağlık so-
runlarının çözümü için değil, 
sağlıklı bir nesil yetiştirmek ve 
sağlıklı bir toplum olarak gelece-
ğe yürümek açısından fevkalade 
önemli görevleri olan bir kurum 
olarak gördüklerini vurgulayan 
Memişoğlu, sağlık sektörünü bir 
bütün olarak değerlendirdikleri-
ni ifade etti.

Memişoğlu, Türkiye'nin sağ-
lık hizmeti sunumunda son 22 
yılda önemli mesafe katettiği-
ni dile getirerek, "Türkiye'yi bu 
alanda dünya çapında söz sahibi 
olan marka ülke haline getiriyo-
ruz. Bu yolda, istişareye ve or-
tak akla büyük önem veriyoruz. 
Üniversitelerimizle, özel sektö-
rümüzle ve tüm paydaşlarımızla 
el ele, omuz omuza vererek Tür-
kiye'nin üreten sağlık sistemini 
inşa ediyoruz." diye konuştu.

Türkiye'nin, sağlık hizmeti-
ne en rahat erişilebilen ülkeler-
den biri olduğuna işaret eden 
Memişoğlu, önceliği, koruyucu 
sağlık hizmetlerine verdiklerinin 
altını çizdi. Memişoğlu, bu kap-
samda vatandaşların sağlık hiz-
metine ulaştığı ilk kapının aile 
hekimi olmasını ve aile hekimle-
rinin sağlığın nabzını tutmasını 
istediklerini belirterek, "Bu sü-
reçte aile hekimliğimizi güçlen-
diriyoruz, daha da güçlendirece-
ğiz. İkinci ve üçüncü basamakla 
entegrasyonlarını arttırarak, va-
tandaşımızın doğru yerde, doğru 
zamanda, etkin tedaviyi alarak 

şifa bulmasına önem veriyoruz. 
Hekim-hasta ilişkisinde güveni 
ve manevi boyutu önemsiyoruz. 
Aile hekimliğini de hekim-hasta 
ilişkisinde güvenin tesis edildiği 
başlangıç noktası olarak görüyo-
ruz." değerlendirmelerinde bu-
lundu. Bakan Memişoğlu, sağlık 
çalışanı sayısının 1,5 milyona 
yaklaştığını bildirerek, şunları 
kaydetti: "Halihazırda 109 bin 
256 uzman hekimimiz, 53 bin 
747 asistan hekimimiz, 58 bin 
646 pratisyen hekimimiz, 48 
bin 836 diş hekimimiz, 326 bin 
486 hemşire ve ebemiz, 851 bin 
174 diğer sağlık çalışanımızla 
vatandaşlarımıza sağlık hizmeti 
vermekteyiz. 2002'den bu yana 
toplam nüfusumuz yaklaşık yüz-
de 25 artarken, sağlık hizmeti 
sunan personel sayımızı yüzde 
283, hekim sayımızı yaklaşık 
yüzde 141, hemşire ve ebe sayı-
mızı yüzde 187 artırdık. Sadece 
bu sene kamuya 10 bini uzman 
hekim olmak üzere 74 binden 
fazla personel aldık. Bu insan 
kaynağını da adil ve dengeli bir 
şekilde dağıtıyoruz. 2002 yılında 
uzman hekim başına düşen nü-
fus açısından, en yüksek ve en 
düşük bölge arasında 7 kat fark 

varken, günümüzde bu fark aza-
larak 2,5 kata indi. Sağlık çalı-
şanı sayımızda OECD ülkelerine 
kıyasla hızlı bir artış yaşamamı-
za rağmen, artan talepler karşı-
sında halen personel ihtiyacımız 
devam etmektedir."

"14 BİN NİTELİKLİ YENİ 
YATAĞI SAĞLIK İSTEMİMİZE 
KAZANDIRMIŞ OLACAĞIZ"
Bakan Memişoğlu, bu yıl 

Türkiye genelinde toplam 3 bin 
986 yatak kapasiteli 34 hastane-
yi tamamlayarak vatandaşların 
istifadesine sunduklarını ifade 
ederek, yapım çalışmalarının 
büyük oranda tamamlandığı 
Bağcılar Eğitim ve Araştırma 
Kadın Doğum ve Çocuk, Niğde, 
Bartın ve Erzincan devlet hasta-
neleri olmak üzere toplam 1600 
yataklı hastaneyi yakın zamanda 
hizmete açacaklarını söyledi.

Aydın, Samsun, Ordu ve Bur-
sa Çekirge Ali Osman Sönmez 
şehir hastaneleri ile Kastamo-
nu Fizik Tedavi ve Rehabilitas-
yon, Edirne Uzunköprü, Antalya 
Aksu ve Van Gevaş devlet hasta-
neleri gibi 2025'te tamamlamayı 
hedefledikleri 59 projeyle birlik-
te toplamda 8 bin 12 yatak ve 
369 diş ünitesi kapasiteli sağlık 

tesislerini de vatandaşların hiz-
metine sunacaklarını dile geti-
ren Memişoğlu, "İnşaatı devam 
eden diğer şehir hastanelerimizi 
de tamamladığımızda 14 bin ni-
telikli yeni yatağı sağlık sistemi-
mize kazandırmış olacağız. Proje 
çalışmalarını tamamladığımız 
Hatay, Kahramanmaraş ve Van 
şehir hastanelerinin yapım iha-
lesine önümüzdeki ay çıkıyoruz." 
diye konuştu. Memişoğlu, başta 
İstanbul, İzmir ve Kocaeli olmak 
üzere deprem riskiyle karşı kar-
şıya bulunan illerde de sağlık 
tesislerinin fiziki altyapısını güç-
lendireceklerini vurgulayarak, 
bu kapsamda İstanbul'da proje 
çalışmaları sürdürülen Hay-
darpaşa ve Siyami Ersek Sağlık 
Kampüsü ve Süreyyapaşa, Fatih 
Sultan Mehmet şehir hastane-
leri ile Okmeydanı Prof. Dr. Ce-
mil Taşcıoğlu, Göztepe Prof. Dr. 
Süleyman Yalçın ve Kartal Dr. 
Lütfi Kırdar şehir hastanelerinin 
ikinci faz yapım ihalelerini de 
2025'te başlatacaklarını bildirdi.

İzmir'deki Tepecik, Atatürk, 
Bozyaka ve Dr. Behçet Uz Eği-
tim ve Araştırma hastanelerinin 
yenileme proje çalışmalarının da 
devam ettiğini ifade eden Me-
mişoğlu, Kocaeli'de ise Darıca 
ve Derince Eğitim ve Araştırma 
hastanelerinin yatırım progra-
mına alınmasını teklif ettiklerini 
kaydetti.

Bakan Memişoğlu, yatırım 
programlarında yer alan Seka 
Devlet Hastanesi ek bina pro-
jesini en kısa zamanda hayata 
geçirmek istediklerini vurgu-
layarak, Diyarbakır Yenişehir, 
Muğla, Konya ve Tokat Şehir 
hastanelerinin arsa ve proje ça-
lışmalarının devam ettiğini söy-
ledi. n AA

TBMM Plan Bütçe Komisyonu’nda sağlık yatırımları hakkında bilgi veren Sağlık Bakanı Kemal Memişoğ-
lu, Konya’ya yapılacak olan ikinci şehir hastanesi için arsa tahsisi ve proje çalışmasının sürdüğünü söyledi

2. şehir hastanesi
proje aşamasında

Tek amacı hayır duası
Konya'da yaşayan Lokman 

Yıldız, eşiyle beraber yaptığı 
yaklaşık 200 kişilik çorbayı 7 
yıldır haftanın 3 günü hastane 
önlerine giderek vatandaşlara 
ikram edip hayır duası alıyor.

Konya'da geçirdiği bağırsak 
ameliyatlarından sonra esnaf-
lıktan emekli olan 62 yaşın-
daki Lokman Yıldız, 7 yıl önce 
hayır işleri yapmak istedi. Ya-
zın soğuk limonata, kışın ise 
çorba dağıtan Lokman Yıldız, 
olumlu tepkileri görünce 'be-
dava iş yapılmaz' denilmesine 
rağmen hayır işlerine devam 
etti. Sabah erkenden kalkarak 
eşiyle birlikte çorba hazırlayan 
ve termosa dolduran Lokman 
Yıldız, hafif ticari aracı ile has-
tane önlerine giderek yanında 
ekmekle birlikte vatandaşla-
ra dua karşılığı bardak bardak 
çorba dağıtıyor.
“İNSANLARIN DUASINI ALMAYA 

ÇALIŞIYORUM, TEK AMACIM 
BU”

Geçirdiği ameliyatlar son-
rası kendini hayır işlerine ve-
ren Lokman Yıldız, “Ben çok 
büyük ameliyat geçirdim. 3 se-
fer bağırsak rahatsızlığımdan 
dolayı operasyon geçirdim. ‘Ya-
rabbim beni bu dertten kurtar, 
emekli olunca sana çok hizmet 
edeceğim' dedim. O amaçla 
başladım bu işe. Şu anda 62 
yaşındayım. Devam edeceğim 
söz verdim, ömrüm olduğunca 
devam edeceğim. Emekli ol-

duktan bir sene sonra limonata 
ile başladım. Vatandaşlardan 
güzel tepki aldım. Beğenilmesi 
üzerine Allah nasip ederse çor-
ba yapıp dağıtacağım dedim. 
Daha sonra işte hedeflediğim 
gibi çorba ekmeğe başladım. 7 
sene oldu, yılbaşında 8 olacak. 
İnsanların duasını almaya çalı-
şıyorum, tek amacım bu, başka 
bir amacım yok” dedi.
“VATANDAŞLARIMIZIN YÜZDE 
90'I GÜZEL TEPKİ VERİYOR”

Hayır işinde en büyük des-
tekçisinin eşi olduğunu anla-
tan Yıldız, “Vatandaşlarımızın 
yüzde 90'ı güzel tepki veriyor. 
Bir kişi çıkıyor ama bir kasa el-
manın içinde birkaç tane çürük 
çıkar. Birisi geliyor niye dağıtı-
yorsun bırak diyor. Bazı kesim 
ise Allah razı olsun diyor, bu 
bana yeterli. Ayakta olduğum 
sürece devam edeceğim. Ben 
eşimle beraber yapıyorum, 
o olmasa zaten yapamam. O 
bana malzemeleri söyler ben 
alırım. O da sağolsun çorbayı 
yapıyor. Arabaya birlikte yük-
leriz, o evde kalır, ben gelirim 
dağıtırım bu şekilde. En büyük 
destekçim de eşim” şeklinde 
konuştu.

Çorba içen Nevzat Baran, 
“Sağolsun burada güzel bir uy-
gulama. Hastaneden çıkanla-
rın başında bir sürü telaş var. 
Çıkanlar buraya gelip nefes 
alıp çorbasını içiyor. Teşekkür 
ediyoruz” dedi.  n İHA

Gelin-kaynana güçlerini birleştirdi

Kemal Memişoğlu



İstanbul'da, bebek acil has-
talarını önceden anlaştıkları 
özel hastanelerin yenidoğan 
ünitelerine sevk edip ölümle-
rine neden oldukları ve haksız 
kazanç sağladıkları iddia edilen 
47 sanığın yargılandığı dava-
nın duruşması devam ediyor. 
Bakırköy 22. Ağır Ceza Mah-
kemesince adliyenin konferans 
salonunda yapılan duruşmada, 
tutuklu sanık Fırat Sarı'nın da 
aralarında bulunduğu, 8'i kadın 
22 tutuklu sanık, 20 tutuksuz 
sanık ve tarafların avukatları 
hazır bulundu. Bazı tutuksuz 
sanıklar ise bulundukları şe-
hirlerdeki adliyelerden Ses ve 
Görüntü Bilişim Sistemi (SE-
GBİS) ile duruşmaya bağlandı. 
Duruşmayı, çok sayıda avukat 
ve basın mensubu izliyor. Du-
ruşma, tutuklu sanık Hasan 
Basri Gök'ün savunmasının 
alınmasıyla başladı. Öte yandan 
salonda ve salonun önünde po-
lis ekiplerince yoğun güvenlik 
önlemi alındı.

İDDİANAMEDEN
Bakırköy Cumhuriyet Baş-

savcılığınca hazırlanan 1399 
sayfalık iddianamede, sanık 
doktor Fırat Sarı'nın elebaşı 
olduğu suç örgütünün sevk ve 
idaresini sanık doktor İlker Gö-
nen ile 112 Acil Çağrı Merke-
zi ambulans şoförü Gıyasettin 
Mert Özdemir'in yaptığı belir-
tiliyor. İddianamede, suç örgü-
tünün esas amacının, işletme-
sini devir aldıkları yenidoğan 
yoğun bakım ünitelerinin 112 
sevk sistemini bertaraf edip do-
luluğunu sağlamak, hastaların 

basamaklarıyla oynama yapıp, 
Sosyal Güvenlik Kurumundan 
(SGK) üst sınırda ödeme almak 
olduğu kaydediliyor. Sanıklar 
tarafından hasta bebeklerin 
durumunun olduğundan daha 
ağır gösterildiği, olması gere-
kenden daha uzun süre yatış-
larının sağlandığı belirtilen id-
dianamede, bu şekilde SGK'den 
yüksek ücret tahsil edildiği ve 
bazı hasta yakınlarından fazla 
para alındığı anlatılıyor. Bebek 
hastaların uygun sağlık hizmeti 

almasını sağlayacak hastanele-
re sevki yerine şüphelilerin seç-
tiği, örgüt adına karlı görünen 
hastanelere yatırıldığı aktarılan 
iddianamede, karın çoğunun 
sağlık çalışanı olan örgüt üye-
si sanıklarla paylaşıldığı ifade 
ediliyor. Esas amacın, bebekle-
rin sağlık durumunun iyileşti-
rilmesi değil, maddi açıdan en 
fazla kazanç elde edilmesi oldu-
ğu iddianamede bildiriliyor.

CEZA İSTEMLERİ
İddianamede, sanıklar Fırat 

Sarı ve İlker Gönen için "kasten 
öldürmenin ihmali davranışla 
işlenmesi", "nitelikli dolandırı-
cılık" ve "suç işlemek amacıyla 
örgüt kurmak" suçlarından 10 
kez, "resmi belgede sahtecilik" 
suçundan da 11 kez uygulan-
mak üzere toplam 177 yıl 6'şar 
aydan 582 yıl 9'ar aya kadar ha-
pis cezası talep ediliyor.

Sanık Gıyasettin Mert Özde-
mir hakkında ise "kasten öldür-
menin ihmali davranışla işlen-
mesi", "kişisel verilerin hukuka 
aykırı ele geçirilmesi", "kamu 
kurum ve kuruluşlarının zara-
rına dolandırıcılık", "suç işle-
mek amacıyla örgüt kurma" ve 
"resmi belgede sahtecilik" suç-
larından 180 yıldan 589 yıl 9 
aya kadar hapis isteniyor. Diğer 
sanıklar hakkında da benzer 
suçlardan hapis cezaları öngö-
rülüyor. İddianamede, "dolan-
dırıcılık" suçu işlenerek maddi 
menfaat temin edilen sorum-
lu hastaneler ve şirketler için 
de tüzel kişilere özgü güvenlik 
tedbiri uygulanması, bunların 
kapatılıp mal varlıklarına el ko-
nulması talep ediliyor. Soruş-
turma kapsamında İstanbul'da 
9, Tekirdağ Çorlu'da 1 hasta-
nenin ruhsatı iptal edilmiş, bu 
hastanelerde tedavi gören be-
bekler ve hastalar ambulans-
larla kamu hastanelerine sevk 
edilmişti. Öte yandan yenido-
ğan çetesine ilişkin soruştur-
mayı yürüten Büyükçekmece 
Cumhuriyet Savcısı Y.E'yi ma-
kamında ölümle tehdit edenler 
de tutuklanmıştı. Bu soruştur-
ma ise devam ediyor.  n AA
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FETÖ’yle mücadele kararlı şekilde sürüyor. İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, terör örgütü FETÖ’ye yönelik 
66 ilde gerçekleştirilen ‘Kıskaç-30’ operasyonları çerçevesinde 459 şüphelinin yakalandığını bildirdi

FETÖ’ye darbe
FETÖ terör örgütüne yönelik 

66 ilde düzenlenen ‘Kıskaç-30’ 
operasyonlarında 459 şüpheli ya-
kalandı. Operasyon hakkında sos-
yal medya hesabından açıklama-
larda bulunan İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya şu ifadelere yer verdi:

“Cumhuriyet Başsavcılıkla-
rı ile Emniyet Genel Müdürlüğü 
TEM Daire Başkanlığı, İstihbarat 
ve KOM Başkanlıkları koordinesin-
de; İl Emniyet Müdürlükleri TEM 
ve KOM Şube Müdürlüklerince 
yapılan çalışmalar sonucu; Ada-
na, Adıyaman, Afyonkarahisar, 
Ağrı, Aksaray, Amasya, Ankara, 
Antalya, Balıkesir, Bayburt, Bile-
cik, Bitlis, Bingöl, Burdur, Bursa, 
Çanakkale, Çorum, Çankırı, De-
nizli, Diyarbakır, Düzce, Edirne, 
Elazığ, Erzurum, Erzincan, Eskişe-
hir, Gaziantep, Gümüşhane, Ha-

tay, Iğdır, Isparta, İstanbul, İzmir, 
Kars, Kahramanmaraş, Kayseri, 
Kırıkkale, Kırşehir, Kilis, Kocaeli, 
Konya, Kütahya, Malatya, Mani-
sa, Mardin, Mersin, Muş, Nevşe-
hir, Niğde, Ordu, Osmaniye, Rize, 
Samsun, Siirt, Sinop, Sivas, Şan-
lıurfa, Şırnak, Tekirdağ, Trabzon, 
Tunceli, Uşak, Van, Yalova, Yozgat 
ve Zonguldak’ta FETÖ’ye yönelik 

düzenlenen ‘Kıskaç-30’ operas-
yonlarında 459 şüpheli yakalandı. 
Operasyonlarda şüphelilerin; ör-
gütün güncel yapılanması, finans 
yapılanması, öğrenci yapılanması, 
emniyet mahrem yapılanması, as-
keri mahrem yapılanması, adliye 
mahrem yapılanması ve çeşitli 
meslek grupları içerisinde faaliyet 
yürütmek, sosyal medyada plat-
formları üzerinden örgütün pro-
pagandasını yapmak, ankesörlü 
telefonlarla iletişim kurmak ve 
örgüt içerisinde sorumlu şahıslar 
ile irtibatta bulunmak, ‘Gaybubet 
Evi’ olarak adlandırılan hücre ev-
lerinde barınmak, haklarında firari 
olarak aranma kayıtları bulunmak, 
münferit sınav soruşturmaları 
kapsamında mülakatlarda avan-
tajlı olarak kodlanmak ve örgütün 
kripto haberleşme programı ‘By-

lock’ kullanıcısı olmak suçlarından 
haklarında soruşturma başlatıldı.”
“MİLLİ İRADEMİZE DARBE YAPMAYA 

YELTENEN BU HAİN YAPIYI, 
TEMİZLEYENE KADAR MÜCADELE 

EDECEĞİZ”
Kararlı mücadelelerini sürdü-

receklerini belirten Bakan Yerlika-
ya, “Operasyonları koordine eden 
Cumhuriyet Başsavcılıklarımızı 
ve operasyonları gerçekleştiren 
Kahraman Polislerimizi tebrik edi-
yorum. Allah ayağınıza taş değdir-
mesin. Milletimizin duası sizinle. 
FETÖ elebaşının ölümünden sonra 
da; bu hain terör örgütüne yönelik 
yürüttüğümüz mücadelede hiç-
bir gevşemeye yer yok. Milli ira-
demize darbe yapmaya yeltenen 
bu hain yapıyı, temizleyene kadar 
mücadele edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.  n İHA
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Karadaği: Aksa Tufanı çok yerinde bir karardı
Katar merkezli Dünya İs-

lam Alimleri Birliğinin Başkanı 
Prof. Dr. Ali Muhyiddin Kara-
daği, "Açık ve net bir şekilde 
Aksa Tufanı yapılması gereken 
bir husustu." dedi.

Karadaği, Taş Bina Kül-
tür Sanat Merkezi'nde, Konya 
Büyükşehir Belediyesi bünye-
sindeki Konya Okulu'nun ev 
sahipliğinde düzenlenen kon-
feransta, "Ümmetin güncel 
problemleri ve Müslümanlara 
düşen vazifeler" konulu bir 
konferans verdi.

İsrail saldırılarına değinen 
Karadaği, şöyle konuştu: "Aksa 

Tufanı şeri açıdan da yapılması 
gereken bir şeydi. Bu meseley-
le alakalı olarak kafamızın ka-
rışık olmaması gerekiyor. Açık 
ve net bir şekilde Aksa Tufanı 
yapılması gereken bir husustu. 

Gazze işgal altındaydı ve şeri 
anlamda işgal altında olan bir 
yere insanların toplu bir şekil-
de seferber olmaları gerekiyor. 
Belki hikmetini şimdi anlaya-
mayabiliriz. Gelecekte ortaya 

çıkacaktır ve çıkan hususlarda 
var. Aksa Tufanı çok yerinde 
bir karardı ve İsrail'i rezil etti. 
Dünyanın gözü önünde kötü 
bir duruma düştüler. Batı'da, 
Amerika'da, Avrupa'da halk-

lar Yahudi taraftarıyken artık 
pek çoğu Yahudilerden nefret 
etmeye başladı, bu bile kendi 
başına büyük bir zaferdir."

Dünyadaki yoksulların bü-
yük kısmının İslam coğrafya-

sında yoksulluk sınırının altın-
da yaşayan Müslümanlardan 
oluştuğunu söyleyen Karadaği, 
bu sorunun zekat sistemiyle 
çözüleceğini anlattı. Karadaği, 
"Muhasebe uzmanlarından 
oluşan bir heyet kurdum. İs-
lam ülkelerindeki şirketlerin 
borsadaki şirketlerdeki payla-
rının değerini hesaplayarak, 
Müslümanların vermeleri ge-
reken zekat miktarının 400 
milyar dolar civarında olduğu-
nu tespit ettik. Bu miktar top-
lanır fakirlere dağıtılırsa fakir 
kalır mı? Elbette ki kalmaz." 
dedi. n AA

Kulu’da otomobil ile SUV 
aracın çarpışması sonucu mey-
dana gelen trafik kazasında 
1 kişi yaralandı. Kaza, gece 
saatlerinde Kulu Kozanlı yolu 
Bülent Baran Parkı yanında 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, M.H.K. idaresindeki 
42 U 3501 plakalı otomobil ile 
S.K.'nin kullandığı 06 M 4663 
plakalı SUV araç çarpıştı. Ka-
zada 42 plakalı otomobil sü-
rücüsü M.H.K. yaralandı. Kaza 
ihbarı üzerine olay yerine sağ-
lık ve polis ekipleri sevk edil-
di. Yaralı sürücü sağlık ekipleri 
tarafından yapılan ilk müda-
halenin ardından ambulansla 
Kulu Bölge Devlet Hastanesine 
kaldırılarak tedavi altına alındı. 
Kazayla ilgili tahkikat sürüyor.

OTOMOBİL REFÜJE ÇIKTI 
Kulu’da meydana gelen bir 

diğer kazada ise; kontrolden 
çıkan otomobilin refüjdeki ay-

dınlatma direğine çarpma-
sı sonucu sürücü yaralandı. 
Kaza, Konya Ankara Kara yolu 
Meteoroloji Kavşağı yakınında 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, Kulu'dan Konya istika-
metine seyir halinde olan M.K. 
idaresindeki 06 ECK 454 pla-
kalı otomobil, sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu kontrolden çıktı. 
İlk olarak refüjde bulunan işa-
ret levhasına daha sonra da 
aydınlatma direğine çarparak 
duran otomobilin sürücüsü 
yaralandı. Kaza ihbarı üzerine 
olay yerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi. Yaralı sürücü 
sağlık ekipleri tarafından yapı-
lan ilk müdahalenin ardından 
ambulansla Kulu Bölge Devlet 
Hastanesine kaldırılarak tedavi 
altına alındı.

Kazayla ilgili tahkikat sürü-
yor.  n İHA

Kulu’da iki ayrı trafik 
kazasında iki kişi yaralandı

Yeni Doğan Çetesi hesap veriyor

Ali Yerlikaya



Ülkü Ocakları Eğitim ve 
Kültür Vakfı Konya İl Başkanlığı 
dev bir programa imza atacak.

ASIRDAN NESİLE KIZIL
ELMA (ANKE) adıyla, “Ortak 

Tarih Ortak Gelecek” sloganıy-
la hazırlanan çalıştayda Türk 
Birliği’nin temellerinin atılması 
adına kurulan Türk Devletler 
Teşkilatı yapısının geliştirilme-
si ve kurumsallaştırılması sü-
recinde Türk Gençliğinin bakış 
açıları tartışılacak.

Ülkü Ocakları Eğitim ve 
Kültür Vakfı Konya İl Başkan-
lığı tarafından düzenlenecek 
olan ANKE Çalıştayı 23 Ka-
sım Cumartesi günü ANEMON 
Otelde başlayacak çalıştay, 24 
Kasım Pazar günü Çalıştay So-
nuç Bildirgesinin açıklanma-
sıyla tamamlanacak. Çalıştaya; 
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Genel Başkan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekili Mustafa Ka-
laycı, MHP Konya Milletvekili 
Konur Alp Koçak, MHP MYK 
Üyeleri, Ülkü Ocakları Eğitim 
ve Kültür Vakfı Genel Başkanı 
Ahmet Yiğit Yıldırım’ın katıl-
ması bekleniyor. 

ANKE NEDİR?
Çalıştayla ilgili bilgi veren 

ve Konyalıları davet eden Ülkü 
Ocakları Eğitim ve Kültür Vakfı 
Konya İl Başkanı Türker Tür-
koğlu ANKE Çalıştayını; “Türk 
Devletleri arasındaki işbirliğini 
ve dayanışmayı Türk Dünya-
sı'nın ortak tarih, dil ve kül-
tür mirası çerçevesinde ve çok 
taraflı çerçevede geliştirmeyi 

amaçlayan Türk Devletler Teş-
kilatı’nın (TDT) çalışmalarına 
Ülkücü Gençlik olarak katkı 

sağlamak adına Ülkü Ocakları 
Konya İl Başkanlığı tarafından 
düzenlenen bilimsel bir çalış-
tay” olarak tanımlamaktadır. 

ÖNEMLİ BİR ÇALIŞTAY 
Türk Devletler Teşkila-

tı’nın çalışmalarına ışık tut-
mayı amaçladıklarını belirten 
Türkoğlu; “ANKE Çalıştayı’nın 
amacı; Türk Devletleri arasın-
daki işbirliğini ve dayanışmayı 
Türk Dünyası'nın ortak tarih, 
dil ve kültür mirası çerçevesin-
de ve çok taraflı çerçevede ge-
liştirmek amacıyla uluslararası 
bir organizasyon olarak kuru-
lan Türk Devletler Teşkilatı’nın 
(TDT) çalışmalarına, ülkemizde 

eğitim-öğretim faaliyetlerini 
yürüten TDT üyesi ülkelerin 
gençlerini bir araya getirip 9 
farklı başlıkta bilimsel çalışma-
lar üreterek katkı sağlamaktır” 
diye konuştu. 
FARKLI BİR BAKIŞ AÇISI GETİRECEK 

ANKE Çalıştayıyla önemli 
bir programa imza atacaklarını 
vurgulayan Türkoğlu; “ANKE 
Çalıştayının Türk Devletleri 
Teşkilatı üyesi ülkelerin genç-
lerini bir araya getirerek Turan 
Hedefi yolunda ortaya çıkacak 
sorunları analiz edip gerekli 
stratejilerin üretilmesi yoluyla 
Türk Devletleri’nin ilgili ku-
rumları tarafından yürütülen 
çalışmalara farklı bir bakış açısı 
kazandırma misyonuna sahip” 
olduğunu vurguladı.

ÇALIŞTAY PROGRAMI
Çalıştayın ilk günü olan 

23 Kasım Cumartesi günü, 4 
oturum gerçekleştirilecektir. 
İkinci gün ise; Türk Devletler 
Teşkilatı’nın (TDT) Ekonomik 
Politikaları ve Yapısı, TDT’nin 
Turizm Potansiyeli, TDT’nin 
Bilim, Sanayi ve Teknoloji Ka-
pasitesi, TDT’nin Eğitim Poli-
tikası, TDT’nin Mitolojik Yapı-
sı, TDT’nin Kültür Politikaları, 
TDT’nin Gençlik, Spor ve Sağ-
lık Politikaları, TDT’nin Çevre, 
Şehircilik ve Enerji Politikaları, 
TDT’nin Adalet ve Hukuk Yapı-
sı konularında çalışan komisyon 
üyelerinin sunumu gerçekleşti-
rilecektir. Sunumların ardından 
ise; Sonuç Bildirgesi okunacak. 
n ABDULLAH AKİF SOLAK
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Konya’da “Mevlana Türbe Önü 
Kentsel Yenileme Projesi” Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakan-
lığı ile Konya Büyükşehir Belediyesi 
iş birliğiyle tamamlandı. İlk olarak 
Mevlana Türbesi, etrafındaki çarpık 
yapılaşma ortadan kaldırıldı. Proje 
kapsamında 24 bin 540 metrekare-
den oluşan Mevlana Çarşısı’nda 133 
iş yeri, Altın Çarşı’da ise 362 iş yeri 
geleneksel Türk mimarisine uygun 
inşa edildi. Meydana iki katlı otopark 
kazandırıldı. Konya’nın tarihi kimliği 
ön plana çıkarılırken ziyaretçilerin 
rahat hareket edebileceği geniş cad-
deler, oturup vakit geçirebilecekleri 
sosyal donatılar inşa edildi. Mevlana 
Çarşısı ve Altın Çarşı dönüşümüyle 
Konya’nın, hem şehre değer katan 
sembolik yapılara hem de esnafın 
güvenli hizmet verebileceği nezih iş 
yerlerine kavuşması sağlandı.

“45 İLİMİZDE 80 MEYDANIMIZI 
ASLINA UYGUN YENİLEDİK”

Sosyal medya hesabından Kon-
ya Mevlana Meydanı’nın yeni gö-
rüntülerini paylaşan Çevre, Şehirci-

lik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum, “Meydanlar şehirlerin kim-
liğidir. 45 ilimizde 80 meydanımızı 
aslına uygun yenileyip, şehirlerimi-
zin siluetini güzelleştirdik. Konya’da 
da Büyükşehir Belediyemiz ile el ele 
verdik, Mevlana Meydanı’nı özüne 
kavuşturduk. 495 iş yerini Selçuklu 
ve Osmanlı mimarisine göre yenile-
yerek kentin tarihi dokusunu koru-
duk” dedi.

TARİHİ DOKUYA UYGUN 
YAPILAR İNŞA EDİLDİ

Projenin mimari yapısına dik-

kat çeken Çevre, Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği İl Müdürü Fatih 
Ayaz “Bu proje kapsamında hem 
Konya'ya hem ülkemize önemli bir 
mimari ve şehircilik uygulaması 
projesi kazandırıldı. Mevlana Tür-
besi'nin önündeki meydana çıkan 
ulaşım aksları oluşturuldu. Bura-
daki asıl amaç tarihi dokuyu hal-
kımızla birlikte koruyarak kullan-
mak” diye konuştu.

“HAYALLERİMİZİN 
ÖTESİNDE BİR ÇARŞI OLDU”
Mevlana Çarşısı’nın esnafı Se-

lim Yapılcan, bölgedeki dönüşümü 
şöyle anlattı: Kerpiç binalar dökü-
lüyordu, kötü bir görüntüsü vardı. 
İnsanlar rahat alışveriş yapamı-
yordu. Şu andaki hali kat kat daha 
güzel oldu. Alışveriş güzelleşti. 
Kafeler, dinlenme yerleri, alışveriş 
yerleri mükemmel oldu. Yani şu 
anda layık olduğu yere geldi diyebi-
liriz. Mevlana’nın mimari yapısıyla 
uyumlu olduğu için insanlar hem 
alışveriş yapıyorlar hem de tarihi 
yaşayabiliyorlar. Dört dörtlük bir 

proje diye düşünüyoruz. Buradaki 
esnafın gelir seviyesi arttı. Katkısı 
yüzde yüz oldu. Hayallerimizin öte-
sinde bir çarşı oldu.
“ESKİDEN GECEKONDUYDU ŞİMDİ 
TURİSTLER TEŞEKKÜR EDİYOR”

40 yıldır bölgede deri dükkanı 
işleten esnaf Necdet Karakaş ise 
yapıların mimari görünümünün ve 
açık alanların önemine dikkat çek-
ti: Zaten gelen misafirlerimizden 
biz bunun karşılığını, dönüşümünü 
alıyoruz. Çok beğeniyorlar. Aynı 
zamanda Aziziye Camii'yle Mevla-
na Selimiye Camisi de açıldı. Mev-
lana alanıyla bedesteni birbirine 
bağlaması zaten sözün bittiği yer. 
Çarşılar birbirine bağlandı, lokas-
yon on numara oldu. Esnaf Ömer 
Kızıl da yeni projenin turizme ciddi 
katkı sağladığını belirterek, “Eski-
den gecekonduydu. İş yerlerimiz 
akardı. Buradan trafik geçerdi, park 
yeri yoktu. Yerli ve yabancı turistin 
hepsi teşekkür ediyor, beğeniyor-
lar. Mağazalarımız da beğeniliyor” 
dedi. n HABER MERKEZİ

Mevlana Meydanı’nın yeni görüntülerini paylaşan Bakan Kurum, “Mevlana Meydanı’nı özüne kavuş-
turduk. 495 iş yerini Selçuklu ve Osmanlı mimarisine göre yenileyerek tarihi dokuyu koruduk” dedi

Mevlana Meydanı 
özüne kavuşturuldu

Konya Ülkü Ocakları’ndan dev çalıştay

Ortaokul öğrencilerine 
yönelik kamp yapıldı 

Akşehir İlçe Müftülüğü 
Gençlik Koordinatörlüğü tara-
fından ortaokul öğrencilerine 
yönelik ara tatil kampı düzen-
lendi.

Öğrencilerin ara tatil dö-
nemlerini değerlendirmek, 
bilgi, ahlak ve merhamet  duy-
gularıyla yetişmelerine katkı 
sunmak amacıyla “Gözümün 
Nuru Namaz” temalı bir gün-
lük ara tatil kampı Yunus Emre 
Camii Gençlik Merkezi’nde 
gerçekleştirildi.

Gençlik Koordinatörleri ve 

manevi danışmanlar eşliğinde 
erkek ve kız öğrenciler için iki 
ayrı günde düzenlenen kamp-
ta, değerler eğitimi, cemaatle 
namaz kılma bilinci kazandı-
rılması hedeflendi. Kamp sü-
resince akıl ve zeka oyunları, 
sportif faaliyetler ile etkinlik-
ler ve oyunlar organize edildi. 
Kamp süresince eğlenerek öğ-
rendiklerini ifade eden öğren-
ciler, kendileri için özel hazır-
lanan organizasyondan dolayı 
memnuniyetlerini ifade ettiler.  
n HABER MERKEZİ

Engellilerin ihtiyacı 
konserle karşılanacak

Konya merkezli ilk görme 
engelliler derneği olarak kurulan 
ve çalışmalarına aralıksız devam 
eden Rumi Görme Engelliler 
Derneği, 3 Aralık Dünya Engel-
liler Günü kapsamında Selçuklu 
Kongre Merkezinde özel etkinlik 
düzenleyecek. Etkinlikte şar-
kıcı, besteci, söz yazarı ve dizi 
oyuncusu Kutsi konser verecek. 
Program kapsamında 2024 Pa-
ris Olimpiyat Şampiyonu Gör-
me Engelli Kadın Goalball Milli 
takımına plaket takdimi, görme 
engellilerin yer aldığı Körkütük 
Şamata Tiyatro Kulübü tarafın-
dan tiyatro ve ortopedik engel-
li Ayşe Yılmaz’ın resim sergisi 
gerçekleştirecek. 

‘TÜM KONYALILARI 
ÖZEL GÜNÜMÜZDE YANIMIZDA 

GÖRMEK İSTİYORUZ’
Rumi Görme Engelliler Der-

neği Başkanı Ökkeş Mendilli, 
tüm Konyalıları bu özel günün-
de yanlarında olmaya davet etti. 
Mendilli, “Bizler Rumi Görme 
Engelliler Derneği olarak bu 
programı gerçekleştirerek elde 
edilecek gelir ile öncelikle der-
neğin ayakta durabilmesi için 

kira, elektrik, doğal gaz gibi ge-
nel giderlerini karşılamayı düşü-
nüyoruz.  Derneğimize üye olan 
engellerinin durumları çok iyi 
olmadığından dolayı gerek üni-
versiteye gerekse KPSS kursu-
na hazırlanan gençlere dernek 
binamızda kurs açarak yardımcı 
olmaya çalışıyoruz.  Dışarıda 15 
bin – 20 bin TL olan KPSS kursu 
halk eğitimden aldığımız öğret-
menlerle ücretsiz olarak eğitim-
lerine destek sağlıyoruz.  Engelli 
arkadaşlarımızın kullanmış ol-
duğu materyalleri alamayacak 
durumda olanlar için tedarikini 
sağlamak zorundayız. Örneğin; 
tablet, kalem, braille alfabesi 
ile yazılmış olan Kur’an-ı Kerim, 
beyaz baston.  Engelli arkadaş-
larımızın sosyalleşmeleri için 
sabah kahvaltısı, piknik ve gezi 
etkinlikleri sık sık düzenliyoruz. 
Çabuk kırılan bastonlarımızı 
almak, il dışı gezilerimize araç 
temin etmek maliyetli olduğun-
dan dolayı bu tür etkinliklere ve 
empati kurabilen sizler gibi de-
ğerli insanlara ihtiyacımız var.” 
ifadelerini kullandı.  
n HABER MERKEZİ

Genç çifte bir ömür boyu mutluluklar Ereğli’de metruk binalar yıkılıyor
Ereğli Belediyesi, şehir-

deki tehlike arz eden metruk 
binaların yıkımına devam edi-
yor. Belediye Başkanı Umut 
Akpınar’ın talimatlarıyla Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri kul-
lanılmayan ve çeşitli güvenlik 
tehditleri oluşturan binaların 
bir bir yıkılacağını dile getirdi. 
Başkan Akpınar, konuyla ilgili 
yaptığı açıklamada: “Şehrimiz-
deki metruk binalar halkımızın 
sağlığı ve güvenliği açısından 
ciddi riskler taşıyor. Bu tür ya-
pılar, hem estetik açıdan şeh-

rimize zarar veriyor hem de 
çevreye büyük tehlikeler oluş-
turuyor. Hemşehrilerimizin 
güvenliğini sağlamak için, bu 

tür binaları tespit edip ve hız-
lı bir şekilde yıkım işlemlerini 
gerçekleştiriyoruz” ifadelerini 
kullandı. n HABER MERKEZİ 

Selçuklu Belediyesi Nikâh 
Müdürü Ahmet Yağcı, oğlu Hü-
seyin’i düzenlenen mütevazı bir 
törenle evlendirdi. Genç çift bir 
ömür boyu mutluluk için ‘Evet’ 
diyerek dünya evine girdiler. 
Zeynep-Ahmet Yağcı’nın oğlu 
Hüseyin Yağcı ile Rime-Ahmet 
Yarıcı çiftinin kızları Ayşenur 
organize edilen düğün töreniy-
le dünya evine girdiler Türk-
menoğlu Düğün salonunda 
gerçekleştirilen düğün merasi-
mine Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı. Belediye 

Başkan yardımcıları, Selçuk-
lu Belediye çalışanları ile çok 
sayıda seçkin misafir katıldı. 
Dünya evine giren genç çiftler 

Ayşenur ile Hüseyin’e bir ömür 
boyu mutluluklar dilerken, Yağ-
cı ve Yarıcı ailelerine düğünleri 
hayırlı olsun. n HABER MERKEZİ 

Murat Kurum 

Türker Türkoğlu

Ökkeş Mengilli
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SÜT VE SÜT ÜRÜNLERİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP 
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/1530534
1-İdarenin
a) Adı    : SAĞLIK, KÜLTÜR VE SPOR DAİRE BAŞKANLIĞI 
      YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI SELÇUK 
      ÜNİVERSİTESİ
b) Adresi   : ALAEDDIN KEYKUBAT KAMPÜSÜ SELÇUKLU/ 
      KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 3322233842 - 3322416094
ç) İhale dokümanının görülebileceği :  https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası   
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : SÜT VE SÜT ÜRÜNLERİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 7 Kalem Süt ve Süt Ürünleri
      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Selçuk Üniversitesi Sağlık Kültür ve Spor Daire  
      Başkanlığına bağlı öğrenci yemekhanesi deposu
ç) Süresi/teslim tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasını müteakip idare   
      tarafından yüklenicinin kendisine veya tebligat 
      için gösterdiği adrese yapılacak, işe başlama 
      talimatının tebliğinden itibaren mal peyder pey 
      teslim edilecek/işe başlanacaktır. İşin süresi   
      01.01.2025 - 30.06.2025 tarihleri arasında olmak 
      üzere 6 aydır.
d) İşe başlama tarihi  : 01.01.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 04.12.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri  : S.Ü. Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı 
(e-tekliflerin açılacağı adres)    Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gösteren 
belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen 
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri belirten 
isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu aşağıdaki 
belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir.
Gıda Sicil Belgesi (Sertifikası)/Gıda Üretim Sertifikası/Gıda Üretim İzin Belgesi
İmalatçı Belgesi
Sanayi Sicil Belgesi
Tarım ve Orman Bakanlığı Tarafından Düzenlenen ve Ürünün Üretici Olduğunu 
Gösteren Belgeler
Yetkili Satıcı Belgesi
Yetkili Temsilci Belgesi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

GIDA ÜRÜNLERİ SATIN ALINACAKTIR
SAĞLIK, KÜLTÜR VE SPOR DAİRE BAŞKANLIĞI 

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI SELÇUK 
ÜNİVERSİTESİ

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2124126

Konya Büyükşehir Belediyesi 
eski belediye binası yerinde Türki-
ye’nin ilk Sıfır Karbon binası olma 
özelliği taşıyan Şehir Kütüpha-
nesi’nde çalışmaları sürdürüyor. 
Konya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay, Konya’nın 
tarih boyunca ilmin ve kültürün 
başkenti olduğunu, Büyükşehir 
Belediyesi olarak bu kadim mira-
sı yarınlara taşımak adına çevre 
dostu, yenilikçi ve sürdürülebilir 
projelere öncelik verdiklerini ifade 
etti.

PROJE MEVCUT AĞAÇLARIN 
FORMUNA GÖRE ŞEKİLLENİYOR
Darülmülk Projesi kapsamında 

eski belediye binası yerine inşa 
ettikleri Şehir Kütüphanesi’nin 
de bu projelerin başında geldiğini 
kaydeden Başkan Altay konuşma-
sını şu sözlerle sürdürdü: “Dep-
rem riskinden dolayı belediye bi-
namızı yıkmıştık. Yerine yapmak 

için başlattığımız Şehir Kütüpha-
nesi projemizde de çalışmalarımız 
titizlikle sürüyor. Türkiye’ye örnek 
olacak binanın en temel önemli 
özelliği bölgedeki mevcut ağaçla-
ra hiç dokunmadan, mevcut ağaç-
ların formuna göre bir kütüphane 
binası şekillenmiş olması. Ayrıca 
Birleşmiş Milletler ile birlikte yü-
rüttüğümüz, dünyada 4 pilot ilden 
birisi olan Konya’mızda Sıfır Kar-
bon binaların ilk örneğini burada 
inşa etmiş olacağız. Bu proje do-
ğaya uyumlu tasarımıyla gelecek 
nesillere temiz bir çevre bırakma 
hedefimizin en güzel simgelerin-
den.”
“KONYA BELEDİYECİLİĞİ YATIRIM 
DEMEKTİR, HİZMET DEMEKTİR”
Başkan Altay, Yusufağa Kütüp-

hanesi ve Yazma Eserler Kütüpha-
nesi’nin, İstanbul’daki Süleymani-
ye Yazma Eser Kütüphanesi’nden 
sonra en önemli kitapları barın-

dıran kütüphaneler olduğuna de-
ğinerek, “Ayrıca kütüphaneleri en 
çok ziyaret edilen şehirde bulunu-
yoruz. Bu, Konyalıların, gençlerin 
okumaya ne kadar hevesli ve ilgili 
olduklarının bir göstergesi. Konya 
belediyeciliği yatırım demektir, 
hizmet demektir, yerel yönetimle-
re model olmak demektir. İçerisin-
de ders çalışma alanlarının, etüt 
merkezlerinin, dijital kütüphane-
nin ve büyük kütüphane yapısı-
nın olduğu binamız Türkiye’nin 
en güzel yapılarından biri olacak 
inşallah. Şehrin bu en değerli ala-
nını gençlerimize tahsis etmenin 
de ayrı bir mutluluğunu yaşıyoruz. 
İnşallah en kısa sürede tamamla-
yarak başta gençlerimizin ve tüm 
vatandaşlarımızın istifadesine 
sunmak için sabırsızlanıyoruz. Ha-
yırlı olmasını diliyorum” ifadeleri-
ni kullandı. 
n HABER MERKEZİ

Türkiye’nin ilk sıfır karbon şehir kütüphanesi 
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MUZAFFER TULUKCUAKÖREN GAZİLERİ-5

Balkan Harbi’ne katılan Gazi Mustafa Yalçın’ın 
ömrü çiftçilik ve yaylalarda hayvancılıkla geçmişti

Gazı Mustafa Yalçın’ın kabri Akören 
Kadıburnu Mezarlığı’nda

Gazı Borzanın Ahmet Gök’ün kabri 
Akören Orta Mezarlık’ta

Gazi Abdullah Saygıcı uzun süre Akören Büyük 
(Goca) Camiin’de müezzinlik yapmıştı

Gazi Mehmet Elçin’in kabri Akören 
Kadıburnu Mezarlığı’nda

Gazilik maaşı alma hakkı olduğu halde “ben kanımı 
vatanım için satmadım” diyerek gazilik maaşı alma-

yan Mehmet Elçi’nin gazilik madalyası vardı

Gazı Şakir Uysal’ın kabri Akören 
Kadıburnu Mezarlığı’nda

Uzun süre Akören Goca Camii’nde müezzinlik yapan 
Gazi Abdullah Saygıcı’nın kabri Akören Orta Mezarlık’ta

Gazı İbrahim Akceylan’ın kabri eşi 
Hatice Hanımla yanana Akören 

Kadıburnu Mezarlığı’nda

Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akören Tarihi’ni kaleme almayı sürdürüyor. Tulukcu, memleket için 
düşmana karşı göğüs göğüse çarpışan Akören’in gazilerini anlatırken, bu isimlerin hayatlarına da ışık tutuyor

Memleket için savaştılar
Araştırmacı-Yazar Muzaffer 

Tulukcu, Akören Tarihi’nde il-
çenin gazilerini anlatıyor. 

MEHMET ELÇİ
1898 yılında Akören'de doğ-

du. Babası Hüseyin Ali, annesi 
Fatma Hanım.

 Yemen Savaşı’na katılmak 
için birkaç Akörenli Adana tara-
fından tren ile yol almaktadırlar, 
bir süre sonra Jandarma (Zabit) 
olan hemşehrileri Ataç Musa 
ile karşılaşırlar. Musa Ataç bin-
dikleri trenin Yemen’e değil, 
Arabistan'a gitmekte olduğunu 
söyleyince trenden indiler, dağ 
tepe yürüyerek Akören’e dön-
düler. Çok geçmeden seferber-
lik devam edince yakalanır ve 
tekrar önce Rus Harbi Bulgar 
cephesinde, sonra da Kurtu-
luş Savaşı çerçevesinde Afyon 
tarafında özellikle Bolvadin'de 
savaştılar. Ali İhsan Paşa'nın 
görevi ile düşmandan istihbarat 
toplamak için beyaz bir merkep 
ile yol alan Mehmet Elçi saç sa-
kal karışmış perişan vaziyette 
bir süre sonra Ali İhsan Paşa'ya 
döner. Paşası tarafından kendi-
ne ikram edilen kuru fasulyeyi 
yer ve tabağın arka kısmına ta-
rih atar. Aynı dönemde cephe-
de Gazi Mustafa Kemal Paşa'nın 
heybetli yürüyüşü onu çok etki-
lemişti. Tınaztepe'deki savaşa 
katıldığını ifade eden gazimiz 
Mehmet Elçi Yunan düşmanının 
7 kat telle çevrili yerde ilk tel-
leri kesen ekipte olduğunu, tel-
ler kesilince çanların çalıp kö-
peklerin sesleriyle gürültünün 
artması ile kendi topçularının 
erken top atmalarıyla bazı as-
ker arkadaşlarının şehit olduğu 
hatıralarında üzülerek anlatırdı.

Gene de yenecek ekmeğimiz 
var ki Akören'e sağ döndük der-
di.

Gazilik madalyası vardı. 
Akören'de bir ara oluşan sel fe-
laketinde evdeki diğer eşyalarla 
birlikte kayboldu.

Ben ülkeme parayla askerlik 
yapmadım diyerek Gazilik Maa-
şı’nı kabul etmedi.

Gençlik yıllarında çoban-
lık sonrasında çiftçilik yaparak 
ömrü geçti.

Omarhocagilden Mustafa 
Şahin'in kızı Kezban (Kiraz) Ha-
nımla evli olup Miyase Gülcan, 
Süleyman Elçi ve Hüseyin Ali 
Elçi adında 3 çocuk babası olup 
6 Haziran 1991 tarihinde vefat 
etti, kabri Akören Kadıburnu 
mezarlığında. 

BORAZANIN AHMET GÖK
Gazimiz Ahmet Gök 1900 

yılında A.kören'de doğdu 4 yıl 
askerlik yapan babası Mustafa 
Gök borazancılık yaptığı için 
gazimiz Ahmet Gök'e Akören'de 
Borzan'ın Ahmet lakabı takıl-
mıştı .

Gazimiz 1919-1923 yılları 
arasında 4 yıl süren Kurtuluş 
Savaşı'na katıldı. Komutanı tüm 
askerlerine yaralı olanınız var-
sa öne çıksın demesine rağmen 
gazimiz Borzanın Ahmet çarığı-
nın içi kum dolmasına rağmen 
öne çıkmadı çünkü kurşun ke-
miğine değmeden bacağının bir 
tarafından girmiş diğer tarafın-
dan çıktığı için önemsememişti.

Bakkal Rahmetli Halil İb-
rahim Gök ve Rahmetli Alime 
Samancı adında iki çocuk ba-
basıydı. Ömrü çiftçilik ile geç-
ti, gariban hali vardı. Hanımı 
Dudu hanımdı.

20 Aralık 1966 tarihinde ve-
fat etti, kabri Akören Kadıburnu 
mezarlığında.

ABDULLAH SAYGICI
Akören'de Saygısız lakabı ile 

anılan Abdullah Saygıcı 1900 
yılında Akören'de doğdu Bbaba-
sı Ahmet, annesi İmin Hanım.

 Kurtuluş Savaşı'na katıldığı 
bir ara hemşehrileri Civangil'in 
İsmail Eren, Ali Eren ile asker-
den kısa süreli kaçtıkları bilin-
mekte.

Kurtuluş Savaşı (İstiklal 
Harbi) döneminde Akören'in 
askerlik şubesi, Seydişehir As-
kerlik Şubesi idi. Savaş sonrası 
Askerlik Şube binasının yanma-
sı nedeniyle çoğu Akörenli gibi 
Abdullah Saygıcı’da gazilik ma-
aşı alamamıştı.

Bağ bekçiliği yapan Abdul-
lah Saygıcı dönemin önemli ho-
cası Ali Osman Efendi'nin (Sön-
mez) teşviki ile Goca Cami’de 
müezzinlik yaptı. Gür sesi ile 
meşhur Saygıcı’nın ezan ve se-
lası çok uzak yerlerden bile du-
yulurdu.

22 Haziran 1987 tarihin-
de vefat eden ve Akören Orta 
mezarlığa defnedilen Abdul-
lah Saygıcı 3 evlilik yapmıştı. 
İlk hanımı Aşırlar sülalesinden 
Müslüme Işık hanımda kızı 
Seda Demirgan, 2. hanımı Aliye 
hanımdan çocuğu yok, 3. hanı-
mı Alim hanımdan Tahsin De-
mirgan adında bir oğlu var. 

ŞAKİR UYSAL
1 Temmuz 1897 tarihinde 

Akören'de doğdu. Babası Hasan 
Bey sülalesinden Hasan, annesi 
Şerife Hanım. Rus Harbi Doğu 
Cephesi, Sarıkamış'ta savaştı, 
soğuktan parmakları sıkıntılı 
idi. Toplam 5 yıl kadar asker-
lik yaptı. Kurtuluş Savaşı Gü-
ney Cephesi'nde bulundu. 3 yıl 
Bağdat'ta İngiliz esir kampında 
kaldı. Çocukları Muzaffer Uysal, 
Hasan Uysal ve Şerife Yalçın. 
Ömrü çiftçilik, kasaplık ve kah-
vehane çalıştırmakla geçti. Kur-
tuluş Savaşı Akören’in Askerlik 
Şubesi yanınca, gazilik belgesi 
olmadığı için gazilik maaşı da 
alamadı. 5 Kasım 1955 tarihin-
de rahmetli oldu, kabri Akören 
Kadıburnu mezarlığında.

İBRAHİM ÇAVUŞ (AKCEYLAN)
1874 yılında Akören'de doğ-

du. Babası Rus Harbi Balkan 
Cephesi şehidi Osman, annesi 
Millesoğlu sülalesinden Havva 
Kurban Hanım.

 7 yıl Yemen'de savaştı. 
Ömrü çiftçilik ile geçti.

Veli Bardakçı'nın kızı Hatice 
hanımla evli olan Yemen Gazi-
si İbrahim Çavuş (Akceylan) 6 
çocuk babasıydı. (Ali Osman, 
Hamdi, Emine Erdoğan, Eyüp, 
Hayriye Yalçın, Veli) 16 Ocak 
1945 tarihinde vefat etti, kabri 

Akören Kadıburnu mezarlığın-
da. 

MUSTAFA YALÇIN
1 Temmuz 1986 tarihinde 

Akören'de doğdu. Babası Sa-
dettin ,anne Ayşe hanım. Ağa-
lar Mahallesi'nde ikamet etti. 
Ömrü çiftçilik ile geçti, yayla-
larda hayvancılıkta yaptığı bi-
linir.

Hanımı Ayşe'den doğma iki 
oğlu var idi, Ali Kemal ve Halil 
İbrahim. 

Balkan Harbi’ne katıldı ve 
gazi oldu .1 Kasım 1958 tari-
hinde vefat etti, kabri Akören 
Kadıburnu Mezarlığında.

GAZİ OLAN AKÖREN 
BELEDİYE BAŞKANLARI

3 dönem Akören Belediye 
Başkanı olarak görev yapan Ha-
lil Naci Çelebi'nin Kurtuluş Sa-
vaşı ,1938-1941 yılları arasında 
aynı görevi sürdüren Ali Osman 
Sönmez'in 1. Cihan Harbi ,1935 
yılında 6 ay kadar Akören Bele-
diye Başkanlığı yapan Mehmet 
Aydın'ın da Kurtuluş Savaşı ga-
zisi olduğu görülmekte.

HALİL NACİ ÇELEBİ 
1897 yılında A.kören'de 

doğdu. Babası Hacı Ömerlerin 
Mehmet, annesi Bozkır Bağyur-
du (Sobran) köyünden Hatice 
Hanım.

Askerliğine Konya Sırçalı 

Medrese’de başladı. Eskişehir 
Sivrihisar sonrası Kurtuluş Sa-
vaşı'na katıldı. Gazi olmasına 
rağmen o dönemde Askerlik 
Şubemiz olan Seydişehir Asker-
lik Şubesi’nin yanması nedeniy-
le gazilik maaşı alamadı.

Savaş sonrası 3 dönem Akö-
ren Belediye Başkanlığı yaptı. 
Akören ve Konya'da ticaret ile 
uğraştı. Tıgırların Miyase Tınkır 
Hanım’la evli olup Baykur Çele-
bi, Hatice Coşar ve Selami Çele-
bi adında 3 çocuk babasıydı. 28 
Ocak 1981 tarihinde vefat etti 
Rahmetli gazimizin kabri Konya 
Musalla mezarlığında.

ALİ OSMAN SÖNMEZ 
1895 yılında Akören'de doğ-

du. Babası Hafız Hüseyin Hoca, 
annesi Seferoğulları sülalesin-
den Emine Özel. Konya Sırçalı 
Medrese’de eğitimine 1915 yı-
lında ara vererek askere gitti. 1. 
Cihan Harbi’nde Balkanlardaki 
Galiçya Cephesi’ndeki savaşa 
katılarak gazi oldu O dönemde 
Anadolu işgal durumunda olun-
ca eğitimini yarım bırakmak zo-
runda kalmıştı. Akören'e döndü 
,1938-1941 yılları arasında Be-
lediye Başkanlığı yaptı. Ticaret 
ile uğraştı .25 Haziran 1959 
tarihinde vefat etti kabri Akö-
ren Orta mezarlıkta. Uzun yıllar 
Akören Goca Cami’de imamlık 
yaptı. Emine Tınkır ve Rafet 
Sönmez adında iki çocuk baba-
sıydı.

MEHMET AYDIN (KOCA SARI)
1901 yılında Akören'de 

doğdu. Babası Hasan 1. Cihan 
Harbi’nde şehit oldu. Annesi 
Palagilin Mehmet'in kızı Hav-
va Hanım. Vatani görevini Ma-
raş Elbistan'da yaptı. Kurtuluş 
Savaşı'nda yazıcı olarak görev 
yaptı. Cephe’de bizzat savaşa 
katılmadığı için devlet hak ta-
nımasına rağmen gazilik maaşı 
ve madalyasını almadı. 1935 
yılında 6 ay kadar Akören Bele-
diye Başkanı olarak görev yap-
tı. 1982 yılında vefat etti, kabri 
Konya Musalla mezarlığında. 
Veli Ustagilin M.Ali Çağlar kızı 
Fadime hanımla evli olup Duran 
ve Muzaffer adında iki çocuk 
babasıydı.          

Gazı Şakir Uysal kardeşi Yarbay H. Vehbi Uysal ile Gazi Şakir Yalçın torunları Hasibe Akalın ve Pervin Yalçın ile
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Sönmez'in hedefi ilk yüzde kalıcı olmak
Meksika'da düzenlenen Merida 

Açık Kadınlar Tenis Turnuvası'nda 
şampiyon olan ve sezonu WTA sıra-
lamasında 91. basamakta tamam-
layan milli tenisçi Zeynep Sönmez, 
ilk 100'de kalıcı olmayı hedeflediğini 
söyledi. Bir WTA turnuvasında Çağ-
la Büyükakçay'ın ardından teklerde 
şampiyonluk sevinci yaşayan ikinci 
Türk tenisçi olan Zeynep, Meksi-
ka'daki turnuva ve kariyeri hakkın-
da AA muhabirine açıklamalarda 
bulundu. Milli tenisçi, şampiyonlu-
ğa ulaştığı Meksika'daki WTA 250 
organizasyonuyla ilgili, "Meksika 
benim için zorlu bir turnuva oldu. 
Fiziksel ve mental olarak zorlandı-
ğım anlar oldu. Şampiyon olabildi-
ğim için çok mutluyum. Şampiyon 
olduktan sonra mükemmel hisset-
tim, çok duygulandım. Hemen ai-
lemi aradım. Benim için çok güzel 
ve özel bir andı." dedi. Meksika'ya 
zorlu bir süreçte gittiğini aktaran 
Zeynep, "Tokyo'da bir turnuvaya 
katılmıştım. Tokyo'dan İstanbul'a, 
İstanbul'dan Miami'ye, oradan da 
Merida'ya uçtum. Turnuvaya hazır-
lanmak ve dinlenmek için sadece 
1 günüm vardı. Çok zorlu bir süreç 
oldu. Hava koşulları ve kortlar çok 
farklıydı. Ancak iyi adapte oldum. 
Meksika'ya şampiyonluk beklenti-
siyle gitmemiştim. Her turnuvadaki 
gibi maç maç ilerledim. Sonucu çok 
güzel oldu." diye konuştu. Yoğun 
maç programı ve uzun yolculuk 

nedeniyle Meksika'daki turnuvaya 
katılmayı düşünmediğini dile geti-
ren 22 yaşındaki tenisçi, "Tokyo'dan 
Hong Kong'taki bir turnuvaya gide-
cektim. Tokyo'dan tek uçuşla gidebi-
leceğim bir turnuvaydı. Ancak ben o 
turnuvaya katılmayı unuttum. Bun-
dan dolayı Meksika'ya gittim. Arada 
süre olduğunu zannediyordum ama 
o da yokmuş. Biraz zorlu oldu ama 
gitmenin daha doğru olacağı kara-
rını verdik. Tokyo'da üzücü bir mağ-
lubiyet almıştım. Motivasyon olarak 
iyi değildim. Ancak sezon sonuna 
geliyorduk. Son turnuvalar olduğu 
için gitmenin daha doğru olacağını 
düşündük. İyi ki gitmişim." ifadeleri 
kullandı.

"İLK HEDEFİM, İLK 100'ÜN 
İÇİNDE KALABİLMEK"

Milli tenisçi, ilk hedefinin WTA 
sıralamasında ilk 100'deki yeri-
ni korumak olduğunu söyledi. İlk 
100'e beklediğinden hızlı girdiğini 

anlatan Zeynep, "İlk hedefim, ilk 
100'ün içinde kalabilmek. Geçen yıl 
145. olmuştum. Tabii ki yükselmek 
istiyordum ama 'Amacım buraların 
oyuncusu olmak' diyordum. Adım 
adım ilerlemek istediğimi söylemiş-
tim. Biraz hayal ettiğimden ve bek-
lediğimden önce ilk 100'e girdim. 
Bunu korumak için çok çalışacağım. 
Benim için yeni bir yolculuk olacak. 
Umarım hızlı bir şekilde adapte olu-
rum." değerlendirmesinde bulundu. 
Grand slamlere ana tablodan baş-
layabilme ihtimali olduğunu akta-
ran Zeynep, "Heyecanlıyım. Grand 
slamlerde ana tablo oynamak, ilk 
100'e girmenin en güzel ve önemli 
kısmı. Çünkü büyük kortlarda, en 
büyük ve önemli oyunculara karşı 
mücadele edebiliyorsun, onlardan 
biri oluyorsun. Ancak ben, 'Şimdi ne 
yapacağım' veya 'Kazanmam gereki-
yor' diye düşünmeyeceğim. Bu beni 
iyi etkilemiyor. Bundan sonra da 

adım adım ilerlemeye çalışacağım." 
ifadelerini kullandı.
"2025 İÇİN BASKININ OLABİLECEĞİNİ 

TAHMİN EDİYORUM"
Zeynep Sönmez, Meksika'da al-

dığı şampiyonluğun ardından ken-
disinden beklentilerin arttığının far-
kında olduğunu dile getirdi.

Sezonu ilk 100'de tamamlayan 
Zeynep, "2024 kariyerimde en yük-
sek seviyeye geldiğim yıl. Çok güzel 
zamanlar oldu. Tenis, kazandığından 
çok kaybettiğin bir spor. Bol bol kay-
bediyorsun. Toplamda 52 hafta tur-
nuva var ve büyük çoğunluğundan 
kaybederek ayrılıyorsun. Ben 'Şam-
piyon olayım, dünya 1 numarası ola-
yım' diye bakmıyorum. Benim için 
dünümden daha iyi olmam önemli. 
O yüzden somut hedefler koymuyo-
rum. 2025 için baskının olabileceği-
ni tahmin ediyorum. Bununla başa 
çıkmam lazım. Benim için yeni bir 
şey. Adapte olmam gerek. Sonucu 
düşünmeden elimden gelenin en 
iyisini yapmaya çalışacağım." şek-
linde görüş belirtti. Amacının insan-
lara olumlu katkı vermek olduğunu 
kaydeden milli tenisçi, "Tabii ki ha-
yallerim var. Amacım tenisi bir araç 
olarak kullanıp insanlara katkı sağla-
yabilmek, ilham olabilmek. Hedefim 
her zaman buydu. Ancak teniste de 
çok büyük hayallerim var. Çocuklu-
ğumdan beri grand slamlerde kupa 
kaldırma hayali kuruyorum." diye-
rek sözlerini tamamladı.  n AA

A Milli Erkek Takım, tecrübeli başantrenör Ergin Ataman yönetiminde daha önce 76 maça çıktı. Ay-yıldızlı takımda 
ikinci dönemini geçiren tecrübeli başantrenör, 36'sı resmi olan bu maçlarda 37 galibiyet ve 39 mağlubiyet gördü

2025 Avrupa Basketbol Şam-
piyonası Elemeleri B Grubu'nda 
22 ve 25 Kasım'da Macaristan 
ile karşılaşacak A Milli Erkek Ta-
kım, tecrübeli başantrenör Ergin 
Ataman yönetiminde daha önce 
76 maça çıktı. Ay-yıldızlı takımda 
ikinci dönemini geçiren tecrübeli 
başantrenör, 36'sı resmi olan bu 
maçlarda 37 galibiyet ve 39 mağ-
lubiyet gördü. Ergin Ataman, milli 
takımda 22 Mart 2014-31 Ağus-
tos 2016 tarihlerini kapsayan ilk 
döneminde 45 maçta görev yaptı. 
Tecrübeli başantrenör, 16 Nisan 
2022 tarihinde başlayan ikinci dö-
neminde ise şu ana kadar 31 mü-
sabakada ay-yıldızlı takımın başın-
da bulundu.

İLK SINAVINI BELÇİKA 
KARŞISINDA VERDİ

Ergin Ataman, milli takım ka-
riyerindeki ilk maçına 2 Ağustos 
2014 tarihinde Belçika karşısında 
çıktı. A Milli Takım, 2014 Dünya 
Kupası hazırlıkları kapsamında oy-
nadığı özel maçta Belçika'ya 74-70 

yenildi.
İLK GALİBİYETİ PORTO 
RİKO KARŞISINDA ALDI

Ergin Ataman, milli takım ka-
riyerindeki ilk galibiyet sevincini 
Porto Riko karşısında yaşadı. Ata-
man yönetimindeki milliler, Sırbis-
tan'da katıldığı Belgrad Kupası'nda 
16 Ağustos 2014 tarihinde Porto 
Riko'yu 77-66 yendi.
DÜNYA KUPASI'NDA ÇEYREK FİNAL

A Milli Takım'ın başında ilk 
resmi karşılaşmasına 2014 FIBA 
Dünya Kupası'nda çıkan Ataman, 
galibiyetle başladı. Ergin Ataman 
yönetimindeki milliler, C Grubu'n-
daki ilk maçında Yeni Zelanda'yı 
76-73 mağlup etti. 2014 FIBA 
Dünya Kupası'nda çeyrek final 
oynayan A Milli Erkek Basketbol 
Takımı, bu aşamada Litvanya'ya 
73-61 yenilerek, organizasyona 
veda etti.

ATAMAN DÖNEMİNDEKİ 
RESMİ MAÇLAR

A Milli Takım, Ergin Ataman 
döneminde 36 resmi maç oynadı. 

Milli takım, söz konusu maçların 
19'unu kazanırken, 17'sinde ise 
rakiplerine mağlup oldu. Ata-
man idaresinde resmi maçlarda 
en farklı galibiyetini 2023 Dünya 
Kupası Elemeleri'nde Belçika kar-
şında 34 sayıyla (86-52) elde eden 
ay-yıldızlı takım, en farklı yenilgi-
sini ise 2015 Avrupa Şampiyona-
sı'nda İspanya karşısında 27 sayı 

ile (77-104) yaşadı.
MİLLİ TAKIMDA EN ÇOK 

MAÇA ÇIKAN 6. BAŞANTRENÖR
Ergin Ataman, A Milli Bas-

ketbol Takımı'nın başında en çok 
maça çıkan 6. başantrenör konu-
munda. Ay-yıldızlı takım, en çok 
maça 173 kezle Karadağlı başant-
renör Bogdan Tanjevic yönetimin-
de çıkarken, Mehmet Baturalp 146 

karşılaşmayla ikinci, Aydın Siyavuş 
130 müsabakayla üçüncü, Samim 
Göreç 107 mücadeleyle dördüncü, 
Aydın Örs de 81 maçla beşinci sı-
rada yer aldı. Ergin Ataman ise 76 
müsabakayla bu sıralama altıncı 
basamağın sahibi oldu.

KARİYERİ BAŞARILARLA DOLU
Türk sporun en başarılı ant-

renörlerinden olan Ergin Ataman, 
kariyerinde birçok ilke imza attı. A 
Milli Basketbol Takımı'nın yanı sıra 
Yunan ekibi Panathinaikos'u çalış-
tıran tecrübeli başantrenör, Türki-
ye ve Avrupa'da önemli başarılar 
yaşadı. Türkiye liginde Anadolu 
Efes, Beşiktaş ve Galatasaray ile 
şampiyonluk yaşayan Ataman, 3 
farklı takımla ligde ipi göğüsleyen 
ilk ve tek antrenör oldu. Avrupa'da 
profesyonel liglerde takım çalış-
tıran ilk Türk antrenör olan Ergin 
Ataman, Basketbol Süper Ligi'nde 
"Üç büyükler"den ikisiyle (Beşiktaş 
ve Galatasaray) şampiyonluk kaza-
nan ilk teknik adam olarak tarihe 
geçti. Anadolu Efes ile 2020-2021 

ve 2021-2022 sezonlarında THY 
Avrupa Ligi'nde kupayı kazanan 
Ataman, bu organizasyonda şam-
piyonluk yaşayan ilk ve tek Türk 
antrenör olarak da kayıtlara geçti. 
2001-2002 sezonunda İtalya'nın 
Montepaschi Siena ekibini çalış-
tıran ve takımına ilk sezonunda 
Saporta Kupası'nı kazandıran Ata-
man, bu kupayı kaldıran ilk ve tek 
Türk antrenör olarak tarihte yerini 
aldı.

Panathinakios ile geçen sezon 
hem THY Avrupa Ligi hem de 
ulusal lig şampiyonluğuna uzanan 
tecrübeli çalıştırıcı, bir Avrupa ta-
kımıyla Avrupa Ligi kupasını kaldı-
ran ilk Türk başantrenör ünvanını 
elde ederken, Yunanistan Ligi'nde 
şampiyonluk kazanan ilk Türk tek-
nik adam olma başarısı gösterdi. 
Ergin Ataman, Beşiktaş'la FIBA 
EuroChallange Kupası'nı 2012 yı-
lında, Galatasaray'la ise ULEB Av-
rupa Kupası'nı 2016 yılında kaza-
narak yine önemli başarılara imza 
attı.  n AA

Ataman'ın karnesi orta şeker

NBA'de nefes kesen maçta Alperen Şengün üzüldü!
NBA'e 8 maçla devam edildi. Roc-

kets, Milwaukee Bucks deplasmanın-
da rakibine 101-100 yenildi. Alperen 
Şengün, karşılaşmada 18 sayı, 7 riba-
unt ve 5 asistlik performans gösterdi. 
Houston Rockets, bu sonuçla 5 maç 
sonra salondan yenilgiyle ayrıldı.

WASHİNGTON WİZARDS, 
GALİBİYETE HASRET KALDI

Washington Wizards, konuk ol-
duğu New York Knicks'e 134-106 
kaybederek, bu sezon üst üste 9, top-
lamda da 11. kez mağlup oldu. Konuk 
ekipte Carlton Carrington, Corey Kis-
pert ve Jonas Valanciunas 18'er sayı 

üretse de mağlubiyeti engelleyemedi. 
Ev sahibinde ise Jalen Brunson 26 sayı 
ve 11 asistlik performans sergilerken, 
Karl-Anthony Towns 24 sayı ve 12 ri-
baunt ile galibiyete katkı sağladı.

PHİLADELPHİA 76ERS, 
BU SEZON 11. YENİLGİSİNİ YAŞADI

Deplasmanda Miami Heat'e 106-
89 kaybeden Philadelphia 76ers, bu 
sezon 11. yenilgisini yaşadı. Doğu 
Konferansı'nda 2 galibiyeti bulunan 
Philadelphia 76ers'da Jared McCain 
20 sayı, Paul George da 18 sayı kay-
detti. Miami Heat'de ise Jimmy Butler 
30 sayı, 10 ribaunt ve 5 asistlik perfor-

mansıyla galibiyette önemli rol oynadı.
ORLANDO MAGİC, ÜST 

ÜSTE 6. GALİBİYETİNİ ALDI
Orlando Magic, Phoneix Suns 

deplasmanında 109-99 galip gelir-
ken, bu sezon peş peşe 6. kez salon-
dan üstün ayrıldı. Bu seriden önceki 5 
maçını kaybeden Orlando Magic, son 
6 karşılaşmasında New Orleans Peli-
cans, Washington Wizards, Charlotte 
Hornets, Indiana Pacers, Philadelphia 
76ers ve Phoneix Suns maçlarını ka-
zanarak önemli bir seri yakaladı.

Sonuçlar
Detroit Pistons-Chicago Bulls: 112-

122
Miami Heat-Philadelphia 76ers: 106-
89
New York Knicks-Washington Wizar-
ds: 134-106
Toronto Raptors-Indiana Pacers: 130-
119
Milwaukee Bucks-Houston Rockets: 
101-100
Phoenix Suns-Orlando Magic: 99-109
Sacramento Kings-Atlanta Hawks: 
108-109
Los Angeles Clippers-Golden State 
Warriors: 102-99
n AA

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.KÜÇÜKÇEKMECE SİNOP SPOR KULÜBÜ 11 7 3 1 21 7 14 24
2.52 ORDUSPOR FK 11 6 3 2 13 7 6 21
3.AYVALIKGÜCÜ BELEDİYESPOR 11 6 3 2 17 13 4 21
4.ALİAĞA FUTBOL A.Ş. 11 4 7 0 14 3 11 19
5.ÇORLU SPOR 1947 11 5 2 4 10 8 2 17
6.OSMANİYESPOR FUTBOL KULÜBÜ 11 5 1 5 15 10 5 16
7.1923 MUSTAFAKEMALPAŞA SPOR KULÜBÜ 11 5 1 5 13 15 -2 16
8.PAZARSPOR 11 3 5 3 12 8 4 14
9.KARABÜK İDMANYURDU SPOR 11 3 5 3 11 12 -1 14
10.ALANYA 1221 FUTBOL SPOR KULÜBÜ 11 3 4 4 17 16 1 13
11.ÇANKAYA SPOR KULÜBÜ 11 3 4 4 7 13 -6 13
12.BAYBURT ÖZEL İDARE SPOR 11 2 6 3 12 15 -3 12
13.YOZGAT BELEDİYESİ BOZOK SPOR 11 3 3 5 10 18 -8 12
14. Efeler 09 SK 11 2 4 5 7 10 -3 10
15.YAPALI İNŞAAT 1922 KONYASPOR 11 2 3 6 9 17 -8 9
16.VİRANŞEHİR BELEDİYE SPOR 11 0 4 7 3 19 -16 4
17. ALANYASPOR 11 2 4 5 9 14 -5 10
18. HATAYSPOR 11 1 3 7 10 18 -8 6
19.ADANA DEMİRSPOR 11 0 2 9 9 25 -16 2

NESiNE 3. LiG 3. GRUP
PUAN DURUMU



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY  11 10 1 0 32 11 21 31
2.FENERBAHÇE  11 8 2 1 27 9 18 26
3.SAMSUNSPOR 12 8 1 3 24 13 11 25
4. EYÜPSPOR 12 6 4 2 18 11 7 22
5.BEŞİKTAŞ 11 6 3 2 19 10 9 21
6.GÖZTEPE 11 5 3 3 19 13 6 18
7. SİVASSPOR 12 5 2 5 17 20 -3 17
8. BAŞAKŞEHİR 11 4 4 3 17 14 3 16
9.KASIMPAŞA 12 3 5 4 16 19 -3 14
10.TÜMOSAN KONYASPOR 12 4 2 6 14 20 -6 14
11. ANTALYASPOR 12 4 2 6 15 24 -9 14
12.ÇAYKUR RİZESPOR 11 4 1 6 10 19 -9 13
13.TRABZONSPOR 11 2 6 3 12 14 -2 12
14.GAZİANTEP FK 11 3 3 5 15 18 -3 12
15. KAYSERİSPOR 11 2 6 3 11 16 -5 12
16.BODRUM FK 12 3 2 7 10 16 -6 11
17. ALANYASPOR 11 2 4 5 9 14 -5 10
18. HATAYSPOR 11 1 3 7 10 18 -8 6
19.ADANA DEMİRSPOR 11 0 2 9 9 25 -16 2

SÜPER LİG  2024-2025
PUAN DURUMU

23.11.2024 13:30    EYÜPSPOR  -  ÇAYKUR RİZESPOR 
23.11.2024 16:00   KAYSERİSPOR   -  FENERBAHÇE

23.11.2024 16:00    GAZİANTEP FK -  RAMS BAŞAKŞEHİR
23.11.2024 19:00  BODRUM FK  -  GALATASARAY 

24.11.2024 13:30   SİVASSPOR- KASIMPAŞA 
24.11.2024 16:00  TÜMOSAN KONYASPOR   -   HATAYSPOR

24.11.2024 16:00  SAMSUNSPOR   -  ALANYASPOR
24.11.2024 19:00  BEŞİKTAŞ  -  GÖZTEPE

25.11.2024 20:00 TRABZONSPOR  - ADANA DEMİRSPOR

TÜMOSAN Konyaspor Eski 
Başkanı Fatih Özgökçen, vergi 
borcu sıkıntısı nedeniyle yapılan 
toplantıya kayıtsız kalmadı ve ka-
tılım sağlayarak destek sözünde 
bulundu. Özgökçen, geçmiş tar-
tışmaların içine girmeden Kon-
yaspor'un menfaati için adımlar 
atılması gerektiğini ifade etti. 
Özgökçen, bu noktada yöneti-
me destek verilmesi gerektiğini 

kaydetti ve birlik içinde hareket 
etmenin önemine vurgu yaptı. Fa-
tih Özgökçen, sorunun çözülmesi 
adına da aktif olarak devreye gir-
diği, sıkıntının giderilmesi için çok 
önemli görüşmeler yaptığı gelen 
bilgiler arasında. Eski Başkan Fa-
tih Özgökçen, bundan sonra da 
desteğinin süreceğini  ifade ettiği 
belirtildi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Özgökçen’den 
destek sözü!

TBF ile Orman Genel Müdürlüğü arasında iş birliği 
Türkiye Basketbol Federas-

yonu (TBF) ile Tarım ve Orman 
Bakanlığı Orman Genel Mü-
dürlüğü arasında ‘Her Basket 
Bir Fidan’ ağaçlandırma proje-
si için imza töreni düzenlendi. 
Türkiye Basketbol Federas-
yonu, artan orman yangınları 
ve iklim değişikliğine dikkat 
çekmek için anlamlı bir pro-
jeye imza attı. TBF ile Tarım 
ve Orman Bakanlığı Orman 
Genel Müdürlüğü iş birliğiyle 
gerçekleşecek projenin tanıtım 
lansmanına Türkiye Basketbol 
Federasyonu Başkanı Hidayet 
Türkoğlu, Tarım ve Orman Ba-
kanlığı Orman Genel Müdürü 
Bekir Karacabey, federasyon 
ve Orman Genel Müdürlüğü 
yöneticileri ile basın mensup-
ları katıldı. Etkinlikte konuşan 
Türkiye Basketbol Federasyo-
nu Başkanı Hidayet Türkoğ-
lu, “Bugün sporun birleştirici 
gücü, doğa sevgisi için ‘Her 

Basket Bir Fidan’ projesini siz-
lerle paylaşmanın gururunu 
yaşıyoruz. Türkiye Basketbol 
Federasyonu bu birliktelik-
le ülkemizin orman varlığını 
artırmak ve geleceğe miras 
bırakmayı hedefliyoruz. 9 ligi-
mizde sezon boyunca atılacak 
yaklaşık 350 bin sayı, doğayla 
fidan olarak buluşacak. Proje-
mizin en önemli ilham kaynak-

larından bir tanesi son yıllarda 
artan orman yangınlarıyla mü-
cadele ve doğaya kazandırma-
mız gereken yeşil alanlar oldu. 
Bu projeyle yangınlardan za-
rar gören bölgelerin yeniden 
ağaçlandırılmasına katkı sağ-
lamayı aynı zamanda iklim de-
ğişikliğine farkındalık oluştur-
mayı amaçlıyoruz. Hep birlikte 
yaşanılabilir bir dünya için ça-

lışmalara devam edeceğiz. 
Emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum ve hayırlı olmasını 
diliyorum” diye konuştu.

"185 YILDIR ÜLKEMİZİN 
ORMAN VARLIĞINI ARTTIRMAK 

İÇİN ÇALIŞIYORUZ"
Tarım ve Orman Bakanlığı 

Orman Genel Müdürü Bekir 
Karacabey ise, “Bugün bizim 
için gerçekten önemli bir gün. 

Orman Genel Müdürlüğü, 
yaklaşık 185 yıldır ülkemizin 
orman varlığının artırılması, 
geliştirilmesi ve gelecek ne-
sillere daha sağlıklı bir şekil-
de aktarılabilmesi maksadıyla 
ağaçlandırılma çalışmaları ya-
pan ve ormanlarımızı koruyan 
bir kurum. Bu süreçte birçok 
farklı kurumla kampanyalar 
eşliğinde iş birliği yapmayı 

hedefliyoruz. Bugün imzalaya-
cağımız ‘Her Basket Bir Fidan’ 
protokolüyle birlikte 2019 yı-
lında başlattığımız ‘Geleceğe 
Nefes’ kampanyamıza da yeni 
fidanlarla destek olmuş ola-
cağız. Bu sebeple federasyon 
başkanımız ve değerli üyele-
rine, göstermiş oldukları has-
sasiyet sebebiyle teşekkür edi-
yorum. Böylece, Türkiye’deki 
tüm liglerde oynanan maçlar-
da atılan her basket için bir 
fidan dikeceğiz. Sene sonunda 
da kulüplerimize birer sertifi-
ka göndereceğiz. Federasyon 
Başkanımız da onaylarsa milli 
maçlarda atılacak her basket 
için ise 5 fidan dikeceğiz. Kam-
panyamızın herkes için hayır-
lı uğurlu olmasını diliyorum” 
şeklinde konuştu. Organizas-
yon, iş birliği anlaşmasının 
imzalanması ve toplu fotoğraf 
çekiminin ardında sona erdi.  
n İHA

FIFA'dan Pendikspor'a 3 dönem transfer yasağı
FIFA, Trendyol 1. Lig ekip-

lerinden Siltaş Yapı Pendiks-
por'a transfer yasağı getirdi. 
FIFA'nın internet sitesinde yer 
alan bilgiye göre, kırmızı-be-
yazlı ekibe borçları sebebiyle 

3 dönem transfer yasağı ve-
rildi. Pendikspor, borcunu ka-
patmadığı takdirde 2026'nın 
yaz transfer dönemine kadar 
kadrosuna takviye yapamaya-
cak. n AA

TÜMOSAN Konyaspor’un vergi borcu için organize edilen kritik toplantı dün akşam Selçuklu Kongre Merkezinde gerçekleştiril-
di. Konyaspor İkinci Başkanı Adem Bulut, vergi borcunun yapılandırılacağını ve kulübün bu süreçte yalnız olmadığını vurguladı

Vergi borcu yüzünden puan 
silme cezası ile karşı karşıya 
kalan Konyaspor, borcun yüzde 
10-15'lik kısmını peşin, kalan 
kısmını 24 veya 36 ay vade ile 
ödeme kararı aldı. Konyaspor, 
ödenmemiş vergi borcu nede-
niyle puan silme cezası ile kar-
şı karşıya kaldı. 170 milyonluk 
borcun 29 Kasım'a kadar öden-
memesi halinde 3 puan silme 
cezası alacak yeşil-beyazlılarda, 
Konya Valisi İbrahim Akın, Kon-
ya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, milletve-
killeri ve iş dünyasının katıldığı 
toplantı düzenlendi. Toplantıda 
borcun yüzde 10-15'lik kısmını 
peşin, kalan kısmını 24 veya 36 
ay vade ile ödeme kararı alındı.

‘KONYASPOR İÇİN 
ÖNEMLİ TOPLANTIYDI’

Konyaspor 2. Başkanı Adem 
Bulut, Kontv'de telefonla bağ-
landığı programda konuyla ilgi-
li açıklama yaptı. Bulut, “Kon-
yaspor için önemli toplantıydı. 
Verimli bir toplantı olduğunu 
düşünüyorum. Bizi üzen kısım 
oda başkanları katılmadı. Ön-
celiğimiz vergi yapılandırılması 
ve vergi borcuydu. Bugün itiba-
riyle onu çözdük. Borcun yüzde 
10-15'lik kısmını ödeyeceğiz ilk 
anda. 24 veya 36 ay taksitle ka-
lanını yapılandıracağız" dedi.

‘BORÇLAR BİTMİYOR, 
KONYASPOR'UN ÖNÜNDE DİĞER 

BORÇLAR DA VAR’
Konyaspor'un önündeki tek 

borcun vergi borcu olmadığını 
ifade eden Adem Bulut, "Aslın-
da faizden tam kurtulmuyoruz. 
Yapılandırma olduğu için ufak 
bir faiz olacak. Bizim için asıl 
olan yapılandırmak. Bu borcun 
hepsini ödeyecek durumumuz 
şu an yok. Artık önümüzde-
ki başka ödemelere bakacağız. 
Borçlar bitmiyor, Konyaspor'un 
önünde diğer borçlar da var" 
şeklinde konuştu.

‘TARAFTARIMIZDAN 
DESTEK BEKLİYORUZ’

Futbolda en önemli unsur-
lardan biri altyapı ve futbol aka-
demiler olduğunu dikkat çeken 
Bulut, “ Recep hocayla ilk maçı-
mızı kazandık. Göztepe maçın-
daki mücadele bizi çok mutlu 
etti. Futbol hatalar oyunu. He-
pimiz üzüldük, Hatayspor maçı 
zor bir maç. Şu andaki duru-
mu bizi yanıltmasın. Zorlu bir 
mücadele bizi bekliyor. Taraf-
tarımızdan destek bekliyoruz. 
Futbolda en önemli unsurlar-
dan biri altyapı ve futbol aka-
demileridir.  Biz bu doğrultuda 
fidanlarımızı dikmeye başladık, 
altyapıdaki takımlarımız gayet 
başarılı bir şekilde ilerliyor.  Sa-
dece dışarıdan oyuncu transfer 
ederek Konyaspor'u kalıcı bir 
başarıya ulaştıramayız. Önemli 
olan, kendi değerlerimize sahip 
çıkmak ve gençleri Konyaspor’a 

kazandırmak.” İfadelerini kul-
landı.

UNUTMAYALIM Kİ, 
BAŞKA KONYASPOR YOK!

TÜMOSAN Konyaspor Başka 
Konyaspor Yok! mottosuyla ger-
çekleştirdiğimiz Yüksek İstişare 
Toplantısı’nı tamamladığını du-
yurdu. Resmi siteden yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer ve-
rildi, “  Kulübümüzün yaşadığı 
finansal ve ekonomik zorlukla-
ra dair Başka Konyaspor Yok! 
mottosuyla gerçekleştirdiğimiz 
Yüksek İstişare Toplantısı’nı 
tamamladık. Bu zorlu süreçte 
Konyaspor’umuzu yalnız bırak-
mayan Valimiz Sayın İbrahim 
Akın ve Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim 
Altay başta olmak üzere; değer-
li Milletvekillerimizden Meh-
met Baykan, Abdullah Ağralı, 
Latif Selvi, Barış Bektaş, Konur 
Alp Koçak, Mustafa Hakan Özer, 

Ali Yüksel; İl Emniyet Müdürü-
müz Mahmut Karabulut ile eski 
kulüp başkanlarımızdan Fatih 
Özgökçen, Fatih Yılmaz, Bahat-
tin Karapınar ve Yüksek Divan 
Kurulu Üyemiz Ali Kaya’ya te-
şekkür ederiz. Bu kadim kentin 
her ferdi çok iyi bilir ki, Kon-
yaspor şehrin en önemli mar-
kasıdır. Hemşehrilerimiz bu de-
ğerli markaya dün olduğu gibi 
bugün de sahip çıkmıştır. Birlik 
ve beraberliğe her zamankin-
den daha çok ihtiyacımız olan 
şu günlerde, tek bir vücut ola-
rak şehrimizin gücünü Yüksek 
İstişare Toplantısı’yla yeniden 
gösterdiğimize inanıyoruz. Sel-
çuklu Kongre Merkezi’nde ger-
çekleştirdiğimiz Yüksek İstişa-
re Toplantısı’nda ana gündem 
maddesi kulübümüzün vergi 
borcu oldu. Ödenmediği takdir-
de Konyaspor’umuzun -3 puan 
yaptırımıyla karşılaşacağı bu 
sorunun çözüme kavuştuğunu 
camiamıza duyurmak isteriz. İl 
protokolümüzün gayretli çalış-
maları neticesinde vergi borcu-
muz, yapılandırma kapsamına 
alınmıştır. Toplantıda ayrıca; 
Valimiz Sayın İbrahim Akın ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Uğur İbrahim Altay’ın ön-
derliğinde komisyon kurulması 
kararı alınmıştır. Milletvekille-
rimizin de dahil olduğu bu İs-
tişare Komisyonu, kulübümüze 
maddi destek sağlayacak pro-
jeler geliştirilmesi yönünde ça-
lışmalar yapacaktır. Dayanışma 
ruhunu yansıttığımız progra-
mımıza katılarak fikir ve des-
tekleriyle Konyaspor’umuzun 
yanında yer alan herkese ayrı 
ayrı teşekkür eder; Yüksek İsti-
şare Toplantımızın kulübümüze 
güzellikler getirmesini temenni 
ederiz. Unutmayalım ki, Başka 
Konyaspor Yok! KONYASPOR 
KULÜBÜ.” 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ohh cektik!
RRPPSS
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